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Jaarstukken 2014 
 

HOP 

 

H
O

P
 

Document Jaarstukken 2014 

Blz 44/45 

Sector Stadsontwikkeling 

Vraag 

Vastgoedbeheer gemeentelijke eigendommen 
“Er zijn minder inkomsten verhuur terrassen dan verwacht” 
Wat is daar de oorzaak van? 

Antwoord 

Uiteindelijk hebben niet alle ondernemers gebruik gemaakt van de 
mogelijkheid. 

 

H
O

P
 

Document Jaarstukken 2014 

Blz 59 

Sector Stadsontwikkeling 

Vraag 

Realiseren van minimaal 2 brede scholen 
In het brede schoolbeleid wordt aangegeven dat minimaal 6 kind 
centra kunnen worden gesubsidieerd met het beschikbare bedrag. Er 
zijn meerdere scholen en kinderopvangorganisaties actief in het door 
ontwikkelen naar een integraal kind centrum.  
Klopt deze indicator wel met de intentie van de kadernota brede 
school en de ontwikkeling in HHW mbt ontwikkeling van kind centra? 

Antwoord 

In het Brede Schoolbeleid is opgenomen dat minimaal 6 kind centra 
kunnen worden gesubsidieerd met een subsidiebedrag van maximaal 
€ 12.500. Omdat in Heerhugowaard meerdere basisscholen de 
ambitie hebben uitgesproken om zich door te ontwikkelen tot een 
integraal kind centrum is er voor de periode 2014-2016 subsidie 
verleend aan in totaal 12 basisscholen met een jaarlijks bedrag van 
€ 3.125, € 6.250 of € 7.500, afhankelijk van de beginsituatie. 

 

H
O

P
 

Document Jaarstukken 2014 

Blz 60 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Bevorderen en in stand houden peuterspeelzaalwerk en 
kinderdagverblijven en voor en naschoolse opvang. Er staat geen bron 
vermeld. Geen realisatie 2013 en 2014 en geen streefwaarde. 
Waarvan is dit een effectindicator? 

Antwoord 

Dit hoort bij de doelstelling Bevorderen en in stand houden 
peuterspeelzaalwerk en kinderdagverblijven en voor en naschoolse 
opvang. Hiervoor is echter nooit een streefwaarde geformuleerd en 
vastgesteld hoe deze doelstelling te volgen. Vandaar dat ook geen 
gegevens zijn opgenomen. 
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CDA 

 
C

D
A

 
Document Jaarstukken 2014 

Blz 15 

Sector Stadsbeheer (veiligheid) 

Vraag 

Besloten is vooralsnog af te zien van de invoering van publiek 
cameratoezicht en het toezicht in de vorm van mobiele surveillance 
voort te zetten.  
 
Vraag; 
Blijft deze mogelijkheid voor de toekomst wel behouden nu de ruimere 
openingstijden gelden en deze wellicht worden ingevoerd! 

Antwoord 

De mogelijk blijft bestaan. Wel gelden te allen tijde juridische vereisten 
om cameratoezicht in de publieke ruimte te kunnen invoeren 
(proportionaliteit en subsidiariteit). 

 

C
D

A
 

Document Jaarstukken 2014 

Blz 17 

Sector Stadsbeheer (veiligheid) 

Vraag 

Voorkomen van alcohol en drugsmisbruik 
 
Vraag:  
Wordt dit punt ook meegenomen in de evaluatie van de pilot van het 
verruimen van de openingstijden? 
 

Antwoord 

Daar waar alcohol- en drugsgebruik verband houdt met overlast, zal 
het worden meegenomen in de evaluatie. Het verminderen van 
alcoholgebruik is niet het doel van de pilot. Wel hebben de 
horecaondernemers aangegeven met de ruimere openstelling, beter 
hun rol en verantwoordelijkheid als goed kastelein te kunnen 
vervullen. 

 

C
D

A
 

Document Jaarstukken 2014 

Blz 20 

Sector Stadsbeheer 

Vraag 

Aantal ernstige ongevallen met ziekenhuisopname tot gevolg 
Rapportage WB  Nb 3)  
En het aantal ongevallen met dodelijke afloop.  
 
Vraag 
Zijn hiervan ook geen cijfers van het jaar daarvoor? 
En krijgen we de cijfers alsnog toegestuurd als deze bekend zijn? 

Antwoord 

Ongevallen met dodelijke afloop: 
2013: 1 
2014: 1 
 
Ongevallen met ziekenhuisopname tot gevolg: 
2013: 7 
2014: nog niet bekend (worden pas in najaar 2015 verwacht ). 
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C
D

A
 

Document Jaarstukken 2014 

Blz 22 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Brandbestrijding 
In de tabel staat  
168.000  N en  97.000 V   
 
Vraag 
Graag even in de toelichting duidelijk maken hoe men aan de 
bedragen komt. Nu een zoekplaatje. 
Graag uitleg met een duidelijke optelsom. 

Antwoord 

Het nadeel op de lasten bedraagt € 168.000. De reden voor deze 
afwijking is op hoofdlijnen toegelicht onder het kopje lasten op 
bladzijde 22 en 23 bovenaan. Het voordeel op de baten bedraagt 
€ 97.000. Dit is toegelicht onder het kopje baten op bladzijde 23. 

 

C
D

A
 

Document Jaarstukken 2014 

Blz 25/26 

Sector Stadsbeheer 

Vraag 

In 2014 zijn voor het eerst aanvullende aanslagen op basis van 
afstromend oppervlak opgelegd. 
Gaande weg het jaar is gebleken dat, op basis van jurisprudentie, een 
groot gedeelte van het oppervlak in het buitengebied niet in de heffing 
betrokken kan worden.   
 
Vraag 
Hoe kan dit en wordt dit nu wel meegenomen? 

Antwoord 

De percelen waarvoor op basis van jurisprudentie is gebleken dat niet 
het mogelijk is rioolheffing te heffen worden niet meegenomen in de 
rioolheffing. Het is niet rechtmatig. Het betreft hier percelen die geen 
rioolaansluiting hebben. 

 

C
D

A
 

Document Jaarstukken 2014 

Blz 26 

Sector Stadsbeheer 

Vraag 

Rivierenwijk 
In de veronderstelling dat het vochtprobleem mede door de 
grondwaterstand ontstaat, is gekeken naar de grond-
waterproblematiek.  
 
Vraag 
Wat was de uitkomst hiervan? 

Antwoord 

De uitkomst van analyse van de grondwaterproblematiek in de 
Rivierenwijk en Molenwijk is dat daar langere periode met verhoogde 
grondwaterstanden mogelijk zijn tijdens een natter jaargedeelte. Met 
het nemen van de adequate maatregelen is het mogelijk om die 
periodes aanzienlijk te verkorten, grondwaterafvloeiing te versnellen 
en grondwaterstanden te verlagen. 
Er is gekozen om daar gelijktijdig met de herinrichting van de 
Rivierenwijk en Molenwijk het drainagestelsel aan te leggen. Dit jaar is 
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gestart met de uitvoering van het aanbrengen van drainage in 
gedeeltes van de Rivieren-  en Molenwijk. 

 

C
D

A
 

Document Jaarstukken 2014 

Blz 34 

Sector Stadsbeheer 

Vraag 

Afvalscheiding  
Het scheidingspercentage 2014 is 58% en daarmee iets verbeterd ten 
opzichte van 2013 (57%). Het streefpercentage voor 2014 van 60% is 
niet gehaald.   
 
Vraag 
Heeft de pilot van het plastic inzamelen invloed hier op gehad ? 
 

Antwoord 

Bij het vaststellen van het streefpercentage voor 2014, was de 
planning dat de pilot van het plastic aan huis inzamelen al zou zijn 
uitgevoerd (opgestart). Het feit dat de pilot later is gestart (2015) dan 
oorspronkelijk de planning was en de verwachting dat met het aan 
huis inzamelen beter wordt gescheiden, heeft in die zin invloed op het 
behaalde scheidingspercentage voor 2014. De resultaten van de pilot 
worden zichtbaar in 2015. 

 

C
D

A
 

Document Jaarstukken 2014 

Blz 41 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Wegen, straten en pleinen (derden)  
voordeel € 17.000 en € 11.000 zo staat in de toelichting in de tabel 
staat als totaal 30.000 
 
Vraag 
17.000 en 11.000 is samen 28.000  
In de tabel staat 30.000 ik mis dus nog 2000 waar is deze vandaan 
gekomen?  

Antwoord 

Het verschil bestaat uit één of meerdere kleine afwijkingen welke uit 
oogpunt van relevantie (de raad stuurt op hoofdlijnen) niet nader 
worden toegelicht. 
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C
D

A
 

Document Jaarstukken 2014 

Blz 52 

Sector Stadsbeheer 

Vraag 

De gemeente is weer in gesprek met de Pieter de Raat stichting en 
Woonwaard over de ontwikkeling van Hugo Oord en Gerard 
Douplantsoen. Partijen verkennen de mogelijkheden in het licht van de 
huidige omstandigheden voor zorgpartijen en corporaties.  
 
Vraag 
Is hier al iets concreets uit naar voren gekomen hoe staat het 
hiermee? 
 

Antwoord 

DPRS en Woonwaard zijn in gesprek over de realisatie van een 
appartementengebouw op de locatie Gerard Douplantsoen. Er wordt 
gekeken of in dit appartementengebouw ook de eenheden van DPRS 
op Hugo Oord kunnen worden opgenomen. Verkenning is nog niet 
afgerond. 

 

C
D

A
 

Document Jaarstukken 2014 

Blz 67 

Sector Dienstverlening 

Vraag 

Per 31 december 2014 bedroeg het aantal cliënten in de bijstand 751 
(inclusief IOW en IOZ). In 2013 was dit 679.  
 
Vraag 
Hierin zit een stijgende lijn, is er een specifieke leeftijdscategorie die er 
uitspringt? 
 

Antwoord 

Deze vraag is beantwoord door de regionale sociale dienst Halte 
Werk. Deze dienst is per 1 januari jl. gestart. Onderstaande cijfers zijn 
exclusief IOW/ IOZ. 
 

 
01-01-2014 31-12-2014 

18-25 54 51 

25-30 60 70 

30-35 85 95 

35-40 88 93 

40-45 101 114 

45-50 72 97 

50-55 66 75 

55-60 62 58 

60-65 53 66 

 
641 719 

   
 

 

C
D

A
 

Document Jaarstukken 2014 

Blz 76 

Sector Stadsbeheer 
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Vraag 

Aandacht voor kleinschalige ontmoetingsplekken in wijken  
 
Vraag 
Wat wordt hier concreet mee bedoeld? 
 

Antwoord 

Om inwoners te faciliteren bij ontmoetingsactiviteiten die zij 
organiseren, wil de gemeente inwoners kunnen informeren over 
(bestaande) ontmoetingsruimten in de verschillende wijken waar 
inwoners gebruik van kunnen maken, bijvoorbeeld scholen, 
inloopruimte bij zorginstellingen etc. 
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VVD 

 
V

V
D

 
Document Jaarstukken 2014 

Blz blz. 5: Afboeken materiële vaste activa met een maatschappelijk nut 

Sector Concernstaf 

Vraag 

In het BBV is opgenomen om in een zo kort mogelijke tijd af te 
schrijven. Dit voorstel is een versnelde afschrijving op sommige 
investeringen. 
- Wordt in het BBV ook aangegeven binnen welke (korte ) termijn 
afschrijvingen plaats moet vinden? 

Antwoord 

Nee, het BBV geeft geen termijnen voor afschrijving aan. 

 

V
V

D
 

Document Jaarstukken 2014 

Blz blz. 5: Afboeken materiële vaste activa met een maatschappelijk nut 

Sector Concernstaf 

Vraag 

- Is de voorgestelde versnelde afschrijving de vrije keus van het 
college geweest of een eis vanuit het BBV? 

Antwoord 

Dit is een voorstel van het college. 

 

V
V

D
 

Document Jaarstukken 2014 

Blz blz.5: Actief burgerschap 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Vorming bestemmingsreserve hiervoor met € 50.000,--. 
- Hoe komt het college aan dit bedrag, waar bestaan die verwachte 
kosten uit? 

Antwoord 

Dit is ter dekking van kosten welke uit de vernieuwingsagenda actief 
burgerschap voortkomen. Het betreft een eerste inschatting van de 
benodigde middelen. Er ligt nog geen concreet plan. 

 

V
V

D
 

Document Jaarstukken 2014 

Blz blz.5: Actief burgerschap 

Sector Concernstaf 

Vraag 

- Is de reserve ter dekking van een implementatie dus incidenteel of 
voor structurele kosten? 

Antwoord 

Deze reserve is gevormd ter dekking van incidentele uitgaven. 
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V
V

D
 

Document Jaarstukken 2014 

Blz blz.5: Actief burgerschap 

Sector Concernstaf 

Vraag 
- Hoe is het college van plan om bij te houden (monitoring) hoe het 
ervoor staat met "actief burgerschap" in Heerhugowaard? 

Antwoord 

Zoals in het voorstel is gesteld komt het college nog met een 
visiedocument en een vernieuwingsagenda. Daarin zal bovenstaand 
aspect worden betrokken. 

 

V
V

D
 

Document Jaarstukken 2014 

Blz blz. 27. Overdracht van wegen en terreinen 

Sector Stadsbeheer 

Vraag 

- Zijn er voorbeelden te noemen van deze wegen en terreinen? 

Antwoord 

Het betreft hier de kruispunten op de N242 en N23 (Westfrisiaweg) op 
basis van gemaakte realisatieovereenkomsten.  

 

V
V

D
 

Document Jaarstukken 2014 

Blz blz. 27. Overdracht van wegen en terreinen 

Sector Stadsbeheer 

Vraag 

- Gebeurt dit met een “gesloten beurs”? 

Antwoord 

De projecten waarbij afspraken zijn gemaakt worden met een gesloten 
beurs uitgeruild. Het is onduidelijk hoe de uitruil plaats gaat vinden 
voor nog niet overeengekomen projecten (bijvoorbeeld structuur 
Smuigelpolder en Langebalkbrug), waarbij de provincie met name 
areaal wil overdragen aan de gemeente. Voor de gemeente is het een 
uitgangspunt om bij overeenstemming het areaal kostenneutraal (incl. 
onderhoud) over te nemen. 

 

V
V

D
 

Document Jaarstukken 2014 

Blz blz. 27. Overdracht van wegen en terreinen 

Sector Stadsbeheer 

Vraag 

- Uiteraard gaat dan het onderhoud ook naar de juiste 
overheidsinstantie. Is er al een inschatting gemaakt of dit leidt tot 
structureel hogere onderhoudslasten en als dit zo is hoeveel? 
 

Antwoord 

De overeengekomen projecten die naar de gemeente gaan zijn klein 
van aard, waarbij de (extra) onderhoudslasten minimaal zijn, met 
uitzondering van het kruispunt N242-Westtangent. Voor het beheer en 
onderhoud zijn budgetten in de begroting opgenomen. Voor groot 
onderhoud aan de 3 viaducten wordt jaarlijks een bedrag van € 23.000 



11 
 

gestort inde voorziening Groot onderhoud wegen / kunstwerken / 
waterhuishouding. 

 

V
V

D
 

Document Jaarstukken 2014 

Blz blz. 34/35. 2.8 Minimale parkeernorm 1,8. 

Sector Stadsbeheer 

Vraag 

Deze zal niet meer als harde norm gehanteerd worden, maar in 
overleg met burgers. 
- Wordt hier wel rekening gehouden met de toekomstbestendigheid? 
De aangelegde plaatsen zijn dan  wel voor vele jaren zo bepaald. 

Antwoord 

Het college heeft deze harde norm losgelaten, omdat dit bij 
herinrichtingen doorgaans niet haalbaar is. 
Er wordt bij herinrichtingen altijd gekeken naar het huidige gebruik (het 
aantal bezette parkeervakken). Uit de parkeeronderzoeken (3 jaarlijks) 
zien wij de ontwikkelingen op het gebied van parkeren. 
Op basis daarvan wordt bekeken hoeveel vakken er nodig zijn. 
Bij nieuwbouw worden de kencijfers van het CROW gebruikt. 
Het CROW is een kenniscentrum voor o.a. de openbare buitenruimte. 

 

V
V

D
 

Document Jaarstukken 2014 

Blz blz. 48 staat dat het MCA in het voorjaar van 2016 begint met bouwen 

Sector Stadsontwikkeling 

Vraag 

- Is dat definitief of nog steeds een verwachting? 

Antwoord 

Op dit moment is de verwachting dat medio 2016 de gronden zullen 
worden afgenomen. 
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SP 

 
De fractie van de SP heeft geen technische vragen gesteld over de jaarstukken 2014. 
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D66 

 
D

6
6
 

Document Jaarstukken 2014 

Blz 233 

Sector Advies en Financiën 

Vraag 

Leningen:  
Wanneer komt er een nieuw herstructuringsplan van de huidige 
leningen die zijn afgesloten bij de NV Bank Nederlandse Gemeenten 
en De Nederlandse Waterschapsbank en wanneer komt meer inzicht 
in toekomstige leningen? 
Welke kaders gelden hier en voldoen deze anno 2015 nog wel? 

Antwoord 

Begin 2014 is er gekeken naar de mogelijkheden om de langlopende 
leningen met een hoog rentepercentage om te zetten in leningen met 
een lager rentepercentage.  
Net als bij een hypotheek gaan de BNG en de NWB boeterentes in 
rekening brengen voor aanpassingen in de leningovereenkomst. 
Afhankelijk van de welke leningen zouden worden overgezet zou dit 
op een boete van tussen de € 5-10 miljoen uitkomen.  
Eind juni zal een lening van € 20 miljoen moeten worden afgelost. In 
de komende weken zal er gekeken worden naar of er een nieuwe 
langlopende lening wordt afgesloten, voor welke periode en voor welk 
bedrag. Na het eventueel afsluiten van een nieuwe langlopende lening 
zal de raad bij de eerst volgende vergadering geïnformeerd worden. 
Voor het afsluiten van leningen gelden de kaders die zijn vastgelegd in 
het treasurystatuut. Dit statuut is in 2014 aangepast. 

 

D
6

6
 

Document Jaarstukken 2014 

Blz 235 

Sector Stadsontwikkeling 

Vraag 

Overlopende passiva:  
Huidige reservering is 3.6 miljoen euro. Op welke wijze, waar en 
wanneer probeert het college nog meer uitkeringen t.b.v. de 
financiering van de tunnel Zuidtangent te krijgen?  

Antwoord 

De ingerekende ruimte in de NBK voor de dekking van de tunnel 
Zuidtangent bedraagt € 18,6 miljoen. Hierbij is rekening gehouden met 
de inmiddels ontvangen SPODO subsidie van € 3,6 miljoen, die 
volgens verslaggevingsvoorschriften als overlopende passiva staat 
geboekt. Via de zogenaamde value-management methodiek wordt de 
komende periode getracht cofinanciering te bereiken bij provincie, rijk, 
NS en Prorail. De methodiek houdt in dat in gezamenlijkheid de 
belangen van verschillende partijen worden onderkend en dat met 
voorstellen voor efficiënte investeringen een maximaal resultaat voor 
de partijen wordt bereikt.   

 

D
6

6
 

Document Jaarstukken 2014 

Blz 238 

Sector Advies en Financiën 

Vraag 

Waarborgen en garanties: 
Is het mogelijk om een extra kolom van eventuele looptijd toe te 
voegen zodat er het overzicht duidelijker en overzichtelijker leesbaar 
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wordt? 

Antwoord 

Dat is lastig. Het overzicht geeft namelijk een klustering van de 
leningen. De resterende looptijd kan variëren van 1 tot 40 jaar. 

 

D
6

6
 

Document Jaarstukken 2014 

Blz 135 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Budget inhuur derden/tabel 2 loonkosten: 
Sinds 2012 wordt dit budget structureel overschreden. Ondanks dat 
gesteld wordt dat de kosten sinds 2008 nog nooit zo laag zijn geweest 
betreft het nog steeds een werkelijke uitgave die ruim 9x hoger is dan 
het budget toelaat.   
Waarom wordt er in het budget en in de begroting niet direct rekening 
gehouden met een hoger bedrag voor extern personeel o.b.v. het 
gemiddelde van de afgelopen periode (zeg 3 jaar)? 

Antwoord 

In de 2
e
 bestuursrapportage 2014 (zie pagina 81 van dat document) 

kunt u zien dat de werkelijke bezetting lager is dan de toegestane 
formatie. Hierdoor ontstaat een onderuitputting op de beschikbare 
loonkosten. De organisatie heeft er bewust voor gekozen om deze 
loonkostenruimte in te zetten voor tijdelijke inhuur van externen 
(flexibele loonschil). Er vindt alleen dan inhuur plaats in kritische 
gevallen en/ of als het vanuit bedrijfseconomische perspectieven 
aantrekkelijker is om iemand tijdelijk in te huren dan permanent aan te 
stellen. Voordat wordt ingehuurd wordt eerst gekeken in hoeverre de 
inzet vanuit de eigen organisatie kan plaatsvinden. Voor de 
beoordeling van dit overzicht dient u derhalve het budget loonkosten 
en budget inhuur af te zetten tegen de werkelijke kosten (loon en 
inhuur).  

 

D
6

6
 

Document Jaarstukken 2014 

Blz 244 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Overzicht baten en lasten: 
Op alle programma’s zijn grote overschrijdingen te zien, ongeveer 3 
miljoen in totaal.  
Waarom wordt er niet eerder bijgestuurd? Hoe denkt het college dit 
huidige gemeentelijke beleid te gaan verbeteren i.v.m. structurele 
overschrijdingen van het budget?   

Antwoord 

Uw veronderstelling dat tussentijds niet bijgestuurd wordt is niet 
correct. De afwijkingen die ten tijde van de 2

e
 bestuursrapportage 

bekend zijn worden gemeld en de begroting wordt hiervoor bijgesteld 
(RB december). In de jaarstukken zijn alleen die afwijkingen 
opgenomen die ten tijde van het opstellen van de 2

e
 bestuurs-

rapportage nog niet bekend waren. De belangrijkste redenen hiervan 
zijn toegelicht op pagina 3 van de jaarstukken (op hoofdlijnen) en per 
programma (afwijking realisatie op begroting).  
 
 



15 
 

D
6

6
 

Document Jaarstukken 2014 

Blz 245 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Overzicht afgesloten kredieten: 
Bijna alle afwijkingen zijn overschrijdingen. Idem als bij de 
programma’s. Er wordt geen verklaring gegeven als de overschrijding 
< 25.000 euro is. Voor deze categorie, waarom komt er geen 
verklaring als er sprake is van een aanzienlijke procentuele 
overschrijding? 

Antwoord 

Dat klopt. Zie artikel 5 lid 5 van de Financiële verordening 2009. Daar 
is het volgende bepaald: 
In de tussenrapportages worden afwijkingen op de oorspronkelijke 
ramingen van de baten en lasten en investeringskredieten in de 
begroting toegelicht. Het betreft afwijkingen groter dan 25% van het 
productbudget of het investeringskrediet met een minimum van 
€ 10.000 en/of hoger zijn dan € 25.000. 

 

D
6

6
 

Document Jaarstukken 2014 

Blz 109 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Tabel 4: 
De percentages lijken niet te kloppen. Gaarne uitleg aub. 

Antwoord 

U heeft gelijk. Bij het overzetten van de tabel uit het werkdocument 
naar het document jaarstukken 2014 is de kolom afwijkingen niet 
aangepast. 
 
De juiste tabel is: 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 111 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Tabel 1: Bijdrage gemeenschappelijke regelingen 
De gemeente heeft zich garant gesteld voor financiering van andere 
organisaties. Voorbeeld de HVC.  
Waarom worden de andere organisaties niet genoemd? Zijn culturele- 
zorginstellingen, het MCA en woningbouwcoöperaties zoals Ymere, 

Tabel 4     

 2012 2013 2014 % 

afwijking 

Automatische 

kwijtscheldingen 

390 424 468 10% 

Aantal verzoeken, 

waarvan: 

661 719 546 -24% 

Nog in behandeling   7  

toegewezen 390 429 389 -9% 

gedeeltelijk 

toegewezen 

 

10 

 

9 

 

7 

 

-22% 

afgewezen 234 224 138 -38% 

ingetrokken   4  

Buiten behandeling   1  
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Stichting Woonwaard Noord Kennemerland en Woonzorg Nederland 
geen risico’s? Gaarne uitleg en specificatie aub. 

Antwoord 

Onder de niet uit de balans blijkende verplichtingen (blz 241 van de 
jaarrekening 2014) is een specificatie opgenomen van de 
garantstellingen. 
De reden dat alleen HVC als voorbeeld staat vermeld is dat bij de 
kwantificering van het financiële risico vooral de HVC onderwerp is in 
verband met de toegenomen druk op de exploitatie van HVC. Het 
risico wordt bij de overige garantstellingen lager ingeschat. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 111 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Tabel 1: Bijdrage gemeenschappelijke regelingen 
Begrotingsoverschrijdingen bij gemeenschappelijke regelingen worden 
doorbelast aan de gemeente Heerhugowaard.  
Dit risicoprofiel wordt in verhouding t.a.v. de extra structurele bijdrage 
aan de Veiligheidsregio en door uittreding van de provincie Noord-
Holland in het recreatieschap Geesterambacht erg laag ingeschat. 
Hoe wordt dit verklaard? 

Antwoord 

De kwantificering van een risico spitst zich toe op de vraag hoe groot 
de kans en de omvang is van een financiële tegenvaller die we niet op 
kunnen vangen in de begroting doordat we in de begroting geen 
rekening hebben gehouden met deze tegenvaller. De toename van 
bijvoorbeeld de  structurele bijdrage aan de Veiligheidsregio leidt tot 
aanpassingen in onze begroting waardoor we die toegenomen 
bijdrage budgettair kunnen dekken. Het risico dat opgenomen is 
betreft dan ook begrotingsoverschrijdingen van GR’en die ons 
verrassen en daardoor budgettair niet gedekt zijn.  
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Senioren Heerhugowaard 

 
S

H
 

Document Jaarstukken 2014 

Blz 39 

Sector Stadsbeheer 

Vraag 

Het aantal klachten m.b.t. riolering is flink hoger dan de streefwaarde. 
Wat is hiervan de oorzaak en wat gaat er gedaan worden om het 
aantal klachten naar beneden te krijgen in 2015? 

Antwoord 

Er zijn in 2014  51 klachten meer binnen gekomen met betrekking tot 
verstopte kolken. Dit heeft waarschijnlijk verband met het feit dat er 
laat gestart is met het leegzuigen van de kolken. 
Dit jaar wordt er eerder gestart met kolkenreiniging in de verwachting 
de extra klachten te voorkomen. 

 

S
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 48 

Sector Stadsontwikkeling 

Vraag 

Wat is de stand van zaken m.b.t. de vestiging van Heliomare en 
Aloysius in De Vaandel? 

Antwoord 

Na het tekenen van de intentieovereenkomst op 16 december jl. zijn 
we  met Heliomare en Aloysius het onderzoek gestart met als doel te 
komen tot een SOK. Het streven was om in juli te komen tot 
besluitvorming over de SOK. Dat is te ambitieus gebleken. Het 
(toekomstig) Expertisecentrum wordt een speciale voorziening van het 
Samenwerkingsverband Passend Onderwijs Noord-Kennemerland. 
Met deze organisatie, waar alle schoolbesturen uit de regio zijn 
vertegenwoordigd, moet afstemming plaats vinden over bijvoorbeeld 
de doelgroepen die een plek krijgen in het Expertisecentrum en de 
visie op samenwerking tussen Heliomare en Aloysius. Dat moet 
zorgvuldig gebeuren, omdat we zeker willen zijn dat alle onderwijs-
organisaties het eens zijn met deze invulling van passend onderwijs. 
Daarna moet de exacte vertaling naar de kavel nog plaats vinden. 
Kortom: we hebben wat meer tijd nodig dan vooraf ingeschat. Vandaar 
dat het niet meer lukt om nog voor de zomervakantie de SOK in de 
raad te brengen. Met Heliomare en Aloysius zal nog voor de 
zomervakantie een nieuw tijdpad worden vastgesteld.  

 

S
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 58 

Sector Concernstaf 

Vraag 
De windmolens HHW-Zuid horen niet thuis bij De Draai en De Vaandel 

maar bij Heerhugowaard-Zuid. 

Antwoord 

Voor kennisgeving aangenomen. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 186 

Sector Concernstaf 

Vraag 
Onderschrift niet in overeenstemming met de foto, dit zijn de 

sportkampioenen. 

Antwoord 

Voor kennisgeving aangenomen. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 20 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Laatste regel: “De gegevens worden eind juni 2013 verwacht.” Dat 
moet waarschijnlijk 2015 zijn. 

Antwoord 

U heeft gelijk. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 35 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Laatste zin: dat gold alleen voor de koopzondagen. 

Antwoord 

U heeft gelijk. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 64 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Poort Halfweg: waarom is dit nog een geheim stuk? In de Jaarstukken 
2014, blz. 172 staat dat Poort Halfweg kostenneutraal kan worden 
afgesloten. Op blz. 64 staat dat er een nadeel is ontstaan van 
74.000 euro. Hoe verhoudt zich dit tot elkaar? 

Antwoord 

Op pagina 74 van de jaarstukken staat dat in de 2
e
 

bestuursrapportage reeds is gemeld dat oude contracten werden 
afgewikkeld met een nadelig effect van € 74.000. Op grond van 
RB2014138 heeft verwerking van de financiële effecten naar 
aanleiding van de 2

e
 bestuursrapportage plaatsgevonden. Daarmee is 

Poort Halfweg, na verwerking van alle door de raad genomen 
besluiten, budgettair neutraal afgesloten. Uw vraagstelling met 
betrekking tot geheimhouding begrijpt het college niet aangezien 
hierover in de door u aangehaalde passage niet wordt gesproken. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 64 + 179 

Sector Stadsontwikkeling 

Vraag 

Waarom zijn de stukken m.b.t. grex Stadshart nog steeds geheim? De 
afwaardering Stadshart staat niet in verhouding tot de afwaardering 
van De Draai, gezien het verschil in m2 van deze twee projecten. Kunt 
u dit nader toelichten? 

Antwoord 

Sinds de afronding van het Stadsterras, de Zuidtangent zone en het 
Coolplein zijn we nog met één contractpartij (De Nijs) in gesprek over 
de ontwikkeling van de resterende woningbouwlocaties Koraal en 
Tangent en de Reservelocatie. Dit gebeurt nog steeds met als 
uitgangspunt de originele contractafspraken. Voor de 
woningbouwlocatie kunnen wij in juridische zin ook nog steeds 
aanspraak maken op de financiële afspraken van 2000. 
Door de veranderde economische omstandigheden zijn wij intussen 
wel genoodzaakt geweest om een herwaardering toe te passen van 
de reservelocatie en nu ook op de woningbouwlocaties. Dit liet echter 
de onderlinge juridische verhoudingen ongemoeid. In de praktijk is het 
echter inmiddels onwaarschijnlijk dat de oorspronkelijke in 2000 
geformuleerde uitgangspunten en opbrengsten haalbaar blijken. 
Hierover hebben we u eerder geïnformeerd. Gezien de juridische 
verhoudingen en het feit dat we er met de ontwikkelaar nog niet in 
geslaagd waren tot hernieuwde afspraken te komen waarbij de 
wederzijdse belangen tot hun recht kwamen was het niet opportuun 
om een nieuwe grondexploitatie te laten vaststellen met nieuwe 
uitgangspunten.  
Recent is het college er echter in geslaagd om met de ontwikkelaar 
een nieuwe  vertreksituatie te creëren waarin wederzijdse belangen en 
posities duidelijk zijn. Ook de mogelijke herziening van financiële 
afspraken is hierbij aan bod gekomen. Het moet leiden tot een voorstel 
aan uw Raad voor een nieuw inhoudelijk, financieel en plannings 
kader voor de resterende gronden in het Stadshart in een nieuw vast 
te stellen grondexploitatie. Dan is ook het moment om de 
geheimhouding op te heffen. 
Voor de woningbouwlocatie de Draai zijn overigens ook miljoenen 
afgewaardeerd c.q. op een andere manier afgedekt. 

 

S
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 125 

Sector Advies en Financiën 

Vraag 
Er is een kasgeldlening afgesloten voor 12 miljoen. Wat is de grens 
waarboven een dergelijk besluit aan de raad moet worden 
voorgelegd? 

Antwoord 

Het afsluiten van geldleningen is een bevoegdheid van het college. Dit 
geldt zowel voor reguliere leningen als kasgeldleningen. Het college 
hoeft besluiten tot het aantrekken van (kas)geldleningen niet aan de 
raad voor te leggen.  
Bij het aantrekken van een vaste geldlening wordt de raad echter wel 
geïnformeerd. Hierbij wordt vermeld het bedrag dat is aangetrokken, 
de duur van de geldlening, de leningvorm en het rentepercentage. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 125 

Sector Advies en Financiën 

Vraag 
Waarom is bij de lening Primeurfonds geen rentelasten weergegeven? 

Antwoord 

Omdat er uiteindelijk geen rente in rekening is gebracht. De rente die 
de gemeente in rekening zou moeten brengen zou de gemeente bij de 
overname van de stichting weer aan de stichting moet betalen. 

S
H

 

Document Jaarstukken 2014 

Blz 127 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Middenweg 33: moet dit zijn Middenweg 30? 

Antwoord 

U heeft gelijk. 
 

 

S
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 133 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Wat staat hier rechtsboven onder de vlakken? 

Antwoord 

Hier staat niets. 
En er hoort ook niets te staan. 

 

S
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 135 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Tabel 2: er is veel meer inhuur derden dan begroot. Waar zit het 
verschil in? 

Antwoord 

In de 2
e
 bestuursrapportage 2014 (zie pagina 81 van dat document) 

kunt u zien dat de werkelijke bezetting lager is dan de toegestane 
formatie. Hierdoor ontstaat een onderuitputting op de beschikbare 
loonkosten. De organisatie heeft er bewust voor gekozen om deze 
loonkostenruimte in te zetten voor tijdelijke inhuur van externen 
(flexibele loonschil). Er vindt alleen dan inhuur plaats in kritische 
gevallen en/ of als het vanuit bedrijfseconomische perspectieven 
aantrekkelijker is om iemand tijdelijk in te huren dan permanent aan te 
stellen. Voordat wordt ingehuurd wordt eerst gekeken in hoeverre de 
inzet vanuit de eigen organisatie kan plaatsvinden. Voor de 
beoordeling van dit overzicht dient u derhalve het budget loonkosten 
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en budget inhuur af te zetten tegen de werkelijke kosten (loon en 
inhuur). 
 

    

S
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 193 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Rekening-courantverhoudingen met niet-financiële instellingen. Wie 
zijn deze niet-financiële instellingen? Is het een lening of 
voorfinanciering? Zitten er rentebaten bij? 

Antwoord 

De term rekening-courantverhoudingen met niet financiële instellingen 
hebben wij niet zelf verzonnen maar is een term waartoe we verplicht 
worden te gebruiken door de verslaggevingsvoorschriften.  
In 2014 is voor in totaal € 1.0 miljoen aan de SVN overgemaakt voor 
het verstrekken van starterstleningen.  
Ultimo 2014 waren er voor € 759 duizend aan startersleningen 
verstrekt. Het verschil tussen de aan het SVN overgemaakte bedrag 
en de werkelijk verstrekte leningen (€ 241 duizend) moet als rekening-
courantverhouding met niet-financiële instellingen worden 
verantwoord.  Over dit bedrag krijgt de gemeente de eerste 3 jaar 
geen rentebaten. 

 

S
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 192 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Overige langlopende leningen: waar gaat dit over en waarom is er zo’n 
groot verschil tussen 31-12-2013 en 31-12-2014? 

Antwoord 

Zie voor een toelichting op pagina 211 van de jaarstukken 2014. 
 

 

S
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 209 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Op blz. 197 staat bij De Vaandel Noord een verliesneming van 
990.000, waarom is dat hier niet vermeld? 

Antwoord 

Deze gronden zijn geen onderdeel van de grondexploitaties, maar zijn 
in 2013 (op grond van de verslaggevingsvoorschriften) overgeheveld 
naar de materiële vaste activa. Zie ook pagina 206 van de jaarstukken 
2014. Daar is deze afwaardering toegelicht. 
 

 

S
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 Document Jaarstukken 2014 

Blz 236 
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Sector Financiën en advies 

Vraag 

Terug te betalen rijksuitkeringen: waar gaat dit over en waarom is hier 
niet of niet volledig gebruik van gemaakt? 

Antwoord 

De belangrijkste post onder de terug te betalen rijksleges zijn de 
leningen die verstrekt worden in het kader van de BBZ. Het rijk 
financiert 75% van deze geldleningen en heeft op het moment van 
afsluiten het recht om deze leningen weer terug te vorderen.  
De volledig lening wordt opgenomen onder debiteuren sociale zaken. 
De component van de leningen waar het rijk het recht heeft om terug 
te vorderen moet onder deze post verantwoord worden.  

 

S
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 238 

Sector Financiën en advies 

Vraag 

Graag een specificatie van de sportverenigingen SWS gewaarborgd 
en sportverenigingen niet-SWS gewaarborgd 

Antwoord 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 239 

Sector Financiën en advies 

Vraag 

Huur gebouwen: zijn deze bedragen afgedekt door inkomsten, wat zijn 
de inkomsten? 

Antwoord 

De kosten zijn voor een deel afgedekt door opbrengsten van derden 
een ander deel van deze huurkosten wordt gedekt door het 
gemeentefonds.  
Er worden rond de € 350 duizend aan huuropbrengsten gegenereerd 
en er komt ongeveer € 115 duizend aan subsidie van de provincie 
binnen. 

 
  



23 
 

PvdA 

 
P

V
D

A
 

Document Jaarstukken 2014 

Blz 5 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Achter actief burgerschap zien we een bedrag van € 50.000. Is dit het 
voormalige budget van de wijkpanels? 

Antwoord 

Nee. Het voorstel van het college is om een reserve te vormen van 
€ 50.000 uit het positief rekeningresultaat 2014. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 14 

Sector Stadsbeheer (veiligheid) 

Vraag 
Er is een aantal projecten genoemd zoals de buurtauto, stop 
woninginbraken. Krijgen deze preventieve projecten een vervolg?  

Antwoord 

Ja, deze krijgen een vervolg. Zo zal het project buurtauto worden 
herhaald op hotspot locaties. Verder lopen het project Waaks, het 
‘Donkere Dagen Offensief’, enz. door. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 62 

Sector Stadsontwikkeling 

Vraag 

“Voor het project Asfaltcollector Westfrisiaweg worden in de 
opstartfase vergoedingen betaald aan de initiatiefnemer” Hoe lang 
duurt de opstartfase nog? 

Antwoord 

De opstartfase duurt t/m het 1
e
 kwartaal van 2016. 

 

P
V

D
A

 

Document Jaarstukken 2014 

Blz 63 

Sector Stadsontwikkeling 

Vraag 

“Het doel is uiteindelijk deze inhuur kostendekkend te laten zijn op de 
leges” Wat is de verwachting van uiteindelijk uitgedrukt in tijd? 

Antwoord 

De legesontwikkeling wordt jaarlijks tegen het licht gehouden met de 
ambitie om kostendekkend te werken, rekening houdend met het idee 
dat er sprake is van een verevening in opbrengst tussen kleine en de 
grotere, complexe plannen. Daarnaast gaan we inzicht krijgen in de 
benodigde kernformatie op termijn.  
Ondanks de negatieve verwachtingen, als het gaat om de 
bouwopdrachten, hebben wij in 2014 kostendekkend gewerkt. In 2015 
zet deze trend zich voort en hebben wij extra capaciteit nodig, om 
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naast de gebruikelijke workload de overgang naar een digitaal 
werkproces te maken. 
In 2015 en in 2016 gaat duidelijk zijn hoe deze kosten en opbrengsten 
zich verhouden. In 2017 hebben wij de kernformatie in beeld met de 
flexibele schil die nodig is om pieken op te vangen, met de 
kostendekkendheid daarvan. In 2018- 2019 weten wij dit 
organisatorisch in balans te brengen. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 69 

Sector Stadsbeheer 

Vraag 

De millenniumnota werd aangehaald. Komt er een vervolgnota en zijn 
de doelen behaald in onze gemeente? 

Antwoord 

Er komt geen vervolgnota en wel om de volgende reden. De huidige 
millenniumcampagne met de acht millenniumdoelen stopt aan het 
einde van dit jaar. De millenniumdoelen zullen na 2015 worden 
voortgezet onder de naam “Sustainable Development Goals“ en zijn  
gebaseerd op de pijlers van duurzame ontwikkeling: people, planet en 
profit (aangevuld met veiligheid en rechtsorde). Dit sluit volledig aan 
op NME (Natuur, Mensen en Economie) en  komt terug in de nog op 
te stellen Strategie Duurzame Ontwikkeling. Het millenniumplatform is 
nog tot het einde van dit jaar actief. Een evaluatieverslag wordt begin 
volgend jaar ter inzage gelegd. 
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Burgerbelang 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 3 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Er staat aangegeven dat voor de jaarrekening 2014 € 4.460.000,- is 
opgenomen uit de reserves. Wij kunnen niet terugvinden hoe dit 
bedrag is ontstaan. 
Vragen: 

1. Uit welke reserves zijn welke bedragen opgenomen om aan dit 
totaal te komen ? 

2. Kunt u per afzonderlijk reservebedrag aangeven voor welke 
taken of activiteiten dit bedrag was ingeschat ? 

3. Hoeveel hebben deze taken daadwerkelijk gekost, dus welke 
reserve bedragen zijn niet gebruikt ? 

Antwoord 

Op pagina 182 en 183 alsmede op pagina 223 tot en met 230 is een 
uitgebreide specificatie opgenomen van de mutaties in de reserves. 
Het bedrag van € 4.460.000 is het saldo van de toevoegingen en 
onttrekkingen aan de reserves.  
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 4 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Actief burgerschap ad 50.000,-. 
Vragen: 

1. Is die 50.000,- voor het visiedocument of voor praktische 
projecten als uitvoering van het visiedocument ?  

2. Gaat dit ook over welstand en bestemmingsplannen ? 
 

Antwoord 

De € 50.000 is bedoeld voor projecten die voortvloeien uit de 
vernieuwingsagenda actief burgerschap en is niet bedoeld voor 
welstand en bestemmingsplannen. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 36 

Sector Stadsontwikkeling 

Vraag 

In 2014 is 2.883 m2 gemeentegrond verkocht door de gemeente: 
Vragen: 

1. Hoeveel m2 is teruggegeven aan de gemeente 
2. Hoe is onderhoud daarvan geregeld en wat zijn de kosten 

daarvan ? 
 

Antwoord 

In 2014 zijn er nog geen m2 teruggegeven.  
Bij de herstructurering van wijken zijn wel stukjes teruggevorderd die 
tot het openbaar plantsoen behoorden. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 39 

Sector Stadsbeheer 

Vraag 

Klachten riolering gestegen van 442 naar 498 (= + 13 %).  
Vragen: 

1. Is daar een oorzaak voor aan te wijzen ? 
 
 

Antwoord 

Er zijn 51 klachten meer binnen gekomen met betrekking tot verstopte 
kolken. Dit heeft waarschijnlijk verband met het feit dat er laat gestart 
is met het leegzuigen van de kolken. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 52 

Sector Stadsontwikkeling 

Vraag 

Huisvesting voor doelgroepen. 
Vragen: 

1. Wat is er in 2014 concreet gedaan mbt huisvesting voor 
zelfstandig wonende ouderen ? 

 

Antwoord 

Er zijn 62 nultreden vrije sector huurappartementen gericht op 
senioren opgeleverd aan het Tamarixplantsoen. Daarnaast is in 2014 
ook fase 2 van Poort Halfweg opgeleverd met 27 nultreden 
koopappartementen, ook geschikt voor senioren. Deze worden 
momenteel echter 'anti-kraak' verhuurd, omdat er aanvankelijk weinig 
werd verkocht. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 55 

Sector Dienstverlening 

Vraag 

Punt 3.7 participeren van jongeren 
Vragen: 

1. wat is er concreet gedaan aan stageplekken en 
leerwerktrajecten ? 

 

Antwoord 

De gemeente is hier zeer actief in. De aanvragen worden vanuit één 
punt gecoördineerd, de gemeente heeft goede contacten met scholen 
en ook wordt binnen de gemeente gestimuleerd om met geschikte 
stageopdrachten te komen, vooral op MBO- en HBO-niveau.  
 
In 2014 waren er 24 stagiairs die in 2013 waren begonnen en 
doorliepen in 2014 en 42 stagiairs die in 2014 zijn begonnen, 
waaronder 6 werkervaringsplaatsen.  
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 Document Jaarstukken 2014 

Blz 114 

Sector Concernstaf 



27 
 

Vraag 

Net als vorig jaar is van het totale risico bedrag van ca 64 miljoen 
slechts 20 miljoen benoemd en 44 miljoen samengevat in een woord 
“overige”.  
Vragen: 

1. Kan het college, net als vorig jaar een specificatie geven van 
de overige risico’s ? 

2. Hoe zijn de risico’s van het wel of niet doorgaan van de bouw 
van ziekenhuis op de Westpoort meegenomen in de risico 
berekeningen ?  

 

Antwoord 

1. Overzicht van risico’s binnen risicoprofiel bij jaarrekening 2014 
is bijgevoegd. 

2. Dit risico is niet meegenomen in het risicoprofiel. In het 
risicoprofiel nemen we de financiële risico’s op. Belangrijkste 
reden dat voor het wel of niet doorgaan van de bouw 
ziekenhuis geen financieel risico is opgenomen bestaat eruit 
dat de huidige boekwaarde per m2 €56 is (zie MPG 2015 blz 
40) en dat bij deze boekwaarde de verwachting is dat 
alternatieve ontwikkelingen mogelijk zijn als het ziekenhuis er 
toch niet komt. Op basis van de momenteel beschikbare 
informatie is de verwachting nog altijd dat het ziekenhuis er 
komt.  
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 124 

Sector Financiën en Advies 

Vraag 

Liquiditeitstekort. 
Aangegeven wordt dat een liquiditeitsoverschot van ca 3 miljoen was 
begroot en dat er een tekort van ca 5 miljoen is gerealiseerd. Dat is 
een verschil van 8 miljoen. 
Vervolgens worden positieve ontwikkelingen genoemd ad ca € 8 
miljoen en negatieve ontwikkelingen ad ca 7 miljoen. Dan zou het 
overschot ca 4 miljoen moeten zijn geweest in plaats van ca 5 miljoen 
negatief. 
Vragen: 

1. Kan het college een sluitende specificatie geven van het 
verschil van 8 miljoen tussen het prognose en werkelijkheid ? 

Antwoord 

De zin << Het werkelijke liquiditeitstekort in 2014 was € 4,7 miljoen, 
hetgeen resulteerde in een afwijking van € 0,1 miljoen>> is bij het 
samenvoegen van de werkbestanden in het document jaarstukken per 
ongeluk niet daarin opgenomen. 
 
De liquiditeitsprognose van de gemeente betreft in totaal ruim 40 
categorieën van inkomende en uitgaande geldstromen. In de tekst 
worden alleen de grootste afwijkingen vermeld en niet alle relatief 
kleine afwijkingen. 
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 Document Jaarstukken 2014 

Blz 125 

Sector Financiën en Advies 
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Vraag 

In de tabel “leningen portefeuille” staat een lening aan Kennemerland 
met een start in 1992 en een looptijd van 15 jaar. Die zou dus in 2007 
moeten zijn afgelost.  
Vragen: 

1. Waarom staat die nog voor 1.000,- euro in de lijst ? 
 

Antwoord 

De lening zal in 2015 worden afgeboekt. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 128 

Sector Concernstaf 

Vraag 

De debt ratio over de afgelopen jaren staat grafisch weergegeven. De 
onderliggende berekening ontbreekt.  
Vragen: 
Kan het college een specificatie geven hoe deze debt ratio’s zijn 
berekend ? 
 
 

Antwoord 

De debt ratio wordt berekend door de som van vaste schulden met 
een looptijd langer dan een jaar en vlottende passiva te delen door het 
balanstotaal. Dus (104.631.000+29.683.000)/226.968.000. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 128 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Citaat: In het algemeen geldt dat voor een gemeente het licht op rood 
springt als de netto schuldquote boven de 130% uitkomt. 
Vragen: 

1. Uit welke bron komt het bovenstaande citaat ? 
2. Is de netto schuldquote van 130 % hierboven bedoeld inclusief 

of exclusief de schulden t.g.v. de GREX’en ? 
 

Antwoord 

1. Zie pagina 26 van de VNG publicatie Houdbare 
gemeentefinanciën. 

2. Dit is inclusief de schulden ten behoeve van de grexen. Voor 
de complete uitleg van de door u gestelde vraag zie vanaf 
pagina 27 van de hierboven genoemde publicatie van de VNG. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 129 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Netto schuld quote en voorraadquote. 
Vragen: 

1. Kan het college de onderliggende berekeningen geven van de 
netto schuld quote en voorraadquote van de tabel op blz 129 ? 
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Antwoord 

Netto-schuldquote = (vaste schulden met een looptijd > 1 jaar + 
vlottende passiva -/- uitzettingen met een rentetypische looptijd korter 
dan 1 jaar -/- liquide middelen -/- overlopende activa)/ totale lasten = 
(104.631.000+29.683.000-/-10.701.000-71.000-4.354.000)/ 
123.914.000 = 95% 
Voorraadquote =  voorraden/ totale baten = 71.677.000/121.523.000 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 133 

Sector Financiën en Advies 

Vraag 

Op blz 133 is het paginanummer niet te lezen en staat er een blauw 
vlak over een stuk tekst rechts boven in. 
Vragen: 

1. In de inleiding van deze paragraaf staat de zin:  
“Dit betekent dat gemiddelde saldo van de bankrekeningen op 
kwartaalbasis niet hoger dan deze drempel mag zijn.” 
Wat wordt hiermee bedoeld ? Mag het bedrag wettelijk niet 
hoger zijn dan de drempelwaarde of wordt bedoeld dat de 
gemeente deze waarde niet wil overschrijden om te 
voorkomen dat het overtollige geld aan de schatkist moet 
worden geleend ? 

 
 
 

Antwoord 

Het betreft hierbij een wettelijke norm die in de wet op 
schatkistbankieren is opgenomen. 
 
Blauwe balk: in het gewijzigde jaarstukken 2014 document, dat begin 
mei beschikbaar is gesteld, is de blauwe balk weggehaald. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 136 

Sector Financiën en Advies 

Vraag 

Externe inhuur. 
Vragen: 
Kan het college voor 2013 en 2014 een specificatie geven van de externe 
inhuur ? 
 

Antwoord 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 207 

Sector Concernstaf 

Vraag 
Op blz 207 lijkt in de kop van de eerste tabel iets te zijn weggevallen.  

Antwoord 

Het is het college niet duidelijk waarop deze opmerking doelt. Er is 
geen weggevallen kop in het document gevonden. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 238 

Sector Financiën en Advies 

Vraag 

Garantstelling t.b.v. het MCA. 
Vragen: 

1. Wat houdt deze garantstelling precies in ? 
2. Wat gebeurt er met deze garantstelling als de bouw 

daadwerkelijk gaat beginnen ? 
3. Wat gebeurt er met deze garantstelling als de bouw van het 

ziekenhuis niet door zou gaan ? 
 

Antwoord 

1. Deze garantstellingen hebben betrekking op leningen die het MCA 
in het verleden heef afgesloten om de nieuwbouw/verbouwing van 
het gebouw in Alkmaar te financieren.  
 

2-3.Deze garantstellingen blijven staan voor de levensduur van de 
geldlening, de laatste lening loopt af in 2022. De eventuele doorgang 
van de nieuwbouw heeft geen invloed op deze garantstellingen. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 15 

Sector Stadsbeheer (veiligheid) 

Vraag 

Er is en landelijk telefoon nummer Veilig Thuis, wat 7x24 uur is te 
bereiken. Wordt het telefoon nummer in dag-en weekbladen 
geplaatst? Of op allerlei websites? 

Antwoord 

Het landelijke telefoonnummer is 0800-2000. Er wordt inderdaad in 
allerlei media aandacht aan gegeven, onder andere in de landelijke 
campagne met de TV-spotjes "Het houdt niet op. Niet vanzelf".  
Het nummer wordt ook vermeld in Stadnieuws. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 16 

Sector Stadsbeheer (veiligheid) 

Vraag 

Hoeveel jongerencoaches waren er werkzaam in 2014? Hoeveel fte? 

Antwoord 

Er was in 2014 1 jongerencoach (1 fte) werkzaam binnen de 
gemeente Heerhugowaard. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 25 

Sector Stadsbeheer 

Vraag 

Hoe staan de wijkpanels nu ten opzichte van het nieuwe beleid? 
Hoeveel wijkpanels zijn er nu? Zijn er wijkpanels die hebben 
afgehaakt vanwege het nieuwe beleid? 

Antwoord 

Een aantal Wijkpanels hebben aangegeven niet door te gaan in 2016. 
Zij zien het inderdaad niet zitten om met het nieuwe beleid door te 
gaan met datgene waar zij mee bezig waren. 
Enkele wijkpanels (o.a. Zuidwijk/Huijgenhoek, Butterhuizen, 
Oostertocht, Heemradenwijk, Stad van de Zon) hebben aangegeven, 
onder het nieuwe beleid, wel door te willen gaan en gezamenlijk het 
Leefbaarheidsfonds te ondersteunen en daarmee een bijdrage te 
leveren aan bewonersparticipatie. 
Met hen zijn wij in gesprek over het doorzetten van vaste, succesvolle, 
projecten, spelregels voor het Leefbaarheidsfonds, Communicatie en 
opslag goederen vanuit de wijkpanels. Zij werpen zich op als platform 
om bewonersinitiatieven te ondersteunen, bestaande projecten door te 
zetten en bewoners te helpen nieuwe projecten op te zetten. 
Wel afgehaakt zijn onder andere de Rivierenwijk, Molenwijk, 
Edelstenenwijk. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 26 

Sector Stadsbeheer 

Vraag 
Spijtig dat we moeten lezen dat een groot gedeelte van het oppervlak 
in het buitengebied niet in de heffing betrokken kan worden.  
Krijgen we als raad een nieuw voorstel aangaande de rioolheffing? 

Antwoord 

Het is niet noodzakelijk om af te wijken van de maatstaven voor 
rioolheffing zolang die de wenselijke verdeling weerspiegelen van 
rioleringskosten over de belastingplichtigen. De wenselijke verhouding 
tussen de totale rioolheffing voor de bedrijven en voor de woningen 
werd met de invoering van heffingmaatstaf afstromend oppervlak 
gereguleerd.  
Het mindere oppervlak dan eerder beoogd, leidt tot hoger tarief per 
vierkante meter afstromend oppervlak in 2016 dan het in de 
verordening rioolheffing 2014 en 2015 vastgestelde tarief (€ 0,12 en 
€ 0,13). Er komt dus geen nieuw voorstel. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 36 

Sector Stadsbeheer 

Vraag 

Komen er nu nog klachten binnen aangaande het maaibeleid? 

Antwoord 

In 2014 zijn er 18 klachten geregistreerd met betrekking tot het 
maaibeleid, zowel klachten over niet correct maaien, als op het beleid.  
 
Dit jaar zijn er nog geen klachten binnen gekomen over het 
maaibeleid. De ervaring in de afgelopen jaren leert wel dat de klachten 
binnen komen in de zomermaanden, vanaf juni t/m augustus. De 
klachten worden geregistreerd op jaartal. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 52 

Sector Stadsbeheer 

Vraag 

Is er inmiddels iets bekend of Hugo Oord en Gerard Douplantsoen nog 
ontwikkeld gaan worden en zo ja op welke termijn? 

Antwoord 

Woonwaard heeft aangegeven om het Gerard Douplantsoen in 
ontwikkeling te willen nemen. Eerste ontwikkeling zal een 
appartementen gebouw zijn. Ontwikkeling zal waarschijnlijk in 
2015/2016 starten. Voor de nog resterende woningen is nog geen 
planning. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 72 

Sector Dienstverlening 

Vraag 

Helaas is schuldhulpverlening nodig, gelukkig zijn er geen wachtlijsten 
voor het intake gesprek. Hoe gaat het met de afwikkeling van 
schulden, in die zin is de vraag: is er geen wachtlijst voor het starten 
van het daadwerkelijke traject? 
De tweede vraag: kunt u zeggen hoeveel gezinnen in een traject bezig 
zijn? 

Antwoord 

Ad1: er is geen wachtlijst voor het starten van het daadwerkelijke 
traject. Zodra een aanvraag in behandeling wordt genomen, start het 
daadwerkelijke traject.  
Ad2: De vraag over aantal gezinnen kan niet vanuit de 
standaardrapportages van Halte Werk worden beantwoord,  
Deze regionale sociale dienst is per 1 januari jl. gestart en vanwege 
automatiseringsperikelen, zoals het goed kunnen uitlezen van de 
historie, duurt het wat langer voordat de informatie beschikbaar is. Het 
antwoord volgt z.s.m. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 76 

Sector Stadsbeheer 

Vraag 
Hoe verloopt de samenwerking met Welschap? Bent u als college 
tevreden over de voortgang? Zijn er knelpunten? 

Antwoord 

Het college is tevreden over de voortgang. 
Welschap (MET Welzijn Heerhugowaard) is er in geslaagd in een 
korte periode zich duurzaam in te bedden in het maatschappelijk 
middenveld. Met haar gebiedsgerichte aanpak is zij een sterke 
netwerkpartner voor vrijwilligers- en professionele organisaties. 
Ze draagt proactief bij vanuit haar methodiek aan de maatschappelijke 
transformatie. Ze zetten in op verbinding en ondersteuning waarbij het 
in de kracht zetten van inwoners uitgangspunt is. 
MET werkt laagdrempelig. Inwoners weten MET goed te vinden. De 
MET medewerkers zijn zichtbaar op straat en op ontmoetingsplekken. 
Ze werken op momenten dat inwoners aanwezig zijn in de wijk, dus 
ook op avonden en in het weekend. 
Als inwoners contact met MET zoeken is er, afhankelijk van de 
urgentie, altijd binnen 24 uur een reactie terug en binnen 48 uur een 
ontmoeting met de professional. 
Tot op heden zijn er geen knelpunten. 
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 Document Jaarstukken 2014 

Blz 77 

Sector Stadsbeheer 

Vraag 

Waarop hapert het om te komen tot een samenwerkingsovereenkomst 
met VGZ? Wordt er overwogen om in contact te treden met een 
andere zorgverzekeraar? 
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Antwoord 

Het punt was de wijze waarop het project Beter in de Wijk een vervolg 
zou moeten krijgen. Inmiddels wordt op 8 juni een overleg gevoerd 
met VGZ over de evaluatie van het regionale convenant waarbij 
tevens concrete acties zullen worden afgesproken. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 126 

Sector Advies en Financiën 

Vraag 

Kunt u zeggen hoeveel geld nog beschikbaar is voor startersleningen? 
In de jaarstukken staan de cijfers, maar er kan veel gebeuren in een 
paar maanden. Heeft u actuele cijfers? 

Antwoord 

Inmiddels zijn er 81 starterleningen verstrekt voor in totaal € 957.000. 
Daarnaast zijn er nog 12 aanvragen die lopen bij de SvN voor een 
bedrag van € 171.000. Er resteert dus nog een bedrag van € 108.000. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 136 

Sector Advies en Financiën 

Vraag 
Op welke beleidsterreinen worden externe medewerkers ingehuurd? 
Of beter gezegd, op welke afdelingen? 

Antwoord 

Op bijna elke afdeling worden wel tijdelijk extra medewerkers en 
experts op een bepaald vakgebied ingehuurd.  
Voor een deel wordt dit vanuit de (tijdelijke) vacature ruimte binnen 
afdeling gedekt voor een deel wordt dit gedekt door de budgetten op 
de producten.  
Daarnaast worden er regelmatig experts ingehuurd voor specifieke 
projecten. Deze werkzaamheden zijn vaak zo specialistisch dat er 
geen medewerkers binnen de gemeente zijn die deze 
werkzaamheden kunnen uitvoeren, bijvoorbeeld juristen en advocaten, 
experts of fiscale vragen etc. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 140 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Naar aanleiding van het bewust worden van de omgeving van de 
inwoners: komen medewerkers, buiten de medewerkers van 
Stadsbeheer, in de wijken om te zien hoe deze eruit zien? 
BV. Een kijkje naar welzijnsorganisaties, scholen, sportvelden enz. 

Antwoord 

Daarop wordt geen actief beleid gevoerd. Het is wel zo dat als een 
medewerker met de voorbereiding van beleid bezig is de situatie 
verkend. Dat kan ook zijn door een bezoek op locatie.  
Daarnaast is een deel van de medewerkers van Heerhugowaard ook 
inwoner van de gemeente en maken medewerkers van de gemeente 
ook gebruik van de in Heerhugowaard aanwezige voorzieningen 
(sport, cultuur) en ondernemers. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 155 

Sector Stadsontwikkeling 

Vraag 
Is er iets bekend wat er gaat gebeuren met de voormalige Waardse 
Tempel? 

Antwoord 

Ons is niet anders bekend dan dat de betrokken ondernemer het 
initiatief om een welness centrum te realiseren nog steeds nastreeft. 
 

 

C
H

R
IS

T
E

N
U

N
IE

 

Document Jaarstukken 2014 

Blz 187 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Kunt u een toelichting geven: wat houdt de “Pater vrijstelling” in? 

Antwoord 

In het wetsvoorstel met betrekking tot de afschaffing van de 
gebruikersbelasting op woningen heeft de wetgever een voorstel 
opgenomen om ook voor een woningdeel in een niet-woning de 
gebruikersbelasting af te schaffen. Het gaat hier bijvoorbeeld om 
bedrijfspanden waarin een woning is opgenomen. Aangezien de wet 
op een laat moment in 2005 is aangenomen heeft de wetgever 
voorzien dat een verplichte uitvoering per 1 januari 2006 niet 
uitvoerbaar zou zijn. Vandaar dat voor dit onderwerp de invoering per 
1 januari 2007 is vastgesteld. Bij de Tweede Kamerbehandeling is 
door mevrouw de Pater-van der Meer een amendement ingediend om 
ook voor 2006 mogelijk te maken dat een burger op verzoek de 
gebruikersbelasting op het woningdeel (in de niet-woning) terug kan 
krijgen. Dit amendement is nog steeds geldig. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 20 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Er staat bij 3) de gegevens worden eind juni 2013 verwacht, moet dit 
niet eind juni 2015 zijn? 
 

Antwoord 

U heeft gelijk. 
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 Document Jaarstukken 2014 

Blz 25 

Sector Stadsbeheer 

Vraag 

Is de gemeente bezig om in de wijken waar nog geen of niet meer 
wijkpanels zijn, actief te stimuleren dat er weer wijkpanels komen? 
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Antwoord 

Inwoners zijn altijd gestimuleerd om wijkpanels op te zetten. In de wijk 
De Draai is bijvoorbeeld dit jaar, ondanks de maatregelen, een 
Wijkpanel opgericht dat enthousiast met projecten bezig is. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 26 

Sector Stadsbeheer 

Vraag 
in de Bomenwijk is sprake van vocht in de woningen?  
Is er in de planning onderhoud rekening gehouden met aanpak van dit 
probleem? En zo ja, wanneer kan dit aangepakt worden? 

Antwoord 

Leidend bij de planning van de grondwateraanpak is planning groot 
onderhoud wijken, lettend op de vermindering van aanlegkosten en 
verspreiding van de investeringen in oplossingen van 
grondwaterproblematiek over een langere planperiode.  
Gedeeltes van de Bomenwijk zijn voorzien van het drainagestelsel: 
Bomenwijk III in 2005, Bomenwijk II in 2008, delen van Bomenwijk I - 
Olmenlaan in 2013, Tamarixplantsoen en Spirealaan 2015-2016. Voor 
de rest van de Bomenwijk zijn geen grondwaterverlagende 
maatregelen ingepland. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 48 

Sector Stadsontwikkeling 

Vraag 

Wij lezen: MCA start in het voorjaar van 2016 met de bouw. 
 Heeft het college definitief van het MCA te horen gekregen, dat er 
geen belemmeringen meer zijn?  
Of is het een aanname? 

Antwoord 

Het is op dit moment de door het MCA uitgesproken verwachting dat 
medio 2016 de gronden zullen worden afgenomen. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 91 

Sector Dienstverlening 

Vraag 

Kunt u redenen geven waarom het rouleren en verbreding van taken 
'frontoffice' is stopgezet? 

Antwoord 

De intentie tot rouleren en verbreden is onverminderd. De invoering 
bleek complexer dan verwacht, meer tijd te vragen en daardoor 
minder geschikt voor een projectmatige aanpak. Gekozen is om het 
meer geleidelijk te laten groeien op basis van nieuwe taken, natuurlijke 
momenten en/of affiniteit en opleiding van medewerkers.  
De invoering van de drie decentralisaties is een voorbeeld van een 
nieuwe situatie.  In lijn met onze visie werken we naar een brede 
vraagverkennning en naar accounthouderschap (een gezin, een plan 
een regisseur). 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 93 

Sector Dienstverlening 

Vraag 
Wordt het advies GIS/GEO informatie wel weer opgepakt? 

Antwoord 

Ja. 
 

 

C
H

R
IS

T
E

N
U

N
IE

 

Document Jaarstukken 2014 

Blz 208 

Sector Financiën en advies 

Vraag 

Waarom is er in het verleden een lening verstrekt aan een particulier? 
Is dat de enige lening? Of zijn er nog meer leningen verstrekt aan 
particulieren? 
 

Antwoord 

De lening aan deze particulier is in het verleden onder specifieke 
omstandigheden verstrekt.  
Sinds het uitgeven van deze lening is de landelijke wetgeving 
inmiddels 2 maal aangepast en is het niet meer toegestaan om 
leningen te verstrekken aan particulieren en heeft het ook niet meer 
plaatsgevonden. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 106 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Is het genoemde bedrag van 239 voldoende om de exploitatie van de 
Parkeergarage sluitend te houden? 

Antwoord 

Dat is wel het uitgangspunt. 
 
 
 

 

C
H

R
IS

T
E

N
U

N
IE

 

Document Jaarstukken 2014 

Blz 107 

Sector Financiën en advies 

Vraag 

“Vanaf 2014 voert gemeenschappelijke regeling Cocensus” 
Wat betaalt de gemeente voor het uitbesteden en wat scheelt het ons 
aan werkgelegenheid? 

Antwoord 

De bijdrage aan Cocensus is 2014 bedroeg € 833.010. 
De medewerkers van de afdeling Belastingen zijn per 1 januari 2014 
overgegaan naar Cocensus. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 114 

Sector Concernstaf 

Vraag 

De uitkomst van de simulatie is dat, bij een zekerheid van 90%, met 
een bedrag van € 15.153.000 de risico’s kunnen worden afgedekt. 
Hoe is dit bedrag rekenkundig tot stand gekomen ? Dit is niet direct 
zichtbaar. 

Antwoord 

De gemeente Heerhugowaard maakt gebruik van NARIS, het risico 
informatiesysteem van het Nederlands Adviesbureau voor 
Risicomanagement (NAR). De risicomanagement software wordt o.a. 
gebruikt om een risicosimulatie uit te voeren om de benodigde 
weerstandscapaciteit te berekenen. Dit is een statistische benadering 
(op basis van Monte Carlo methode) die ervan uitgaat dat de risico’s 
zich nooit (binnen één jaar) én allemaal tegelijk én allemaal in hun 
maximale omvang voordoen. Het bedrag van € 15.153.000 is de 
uitkomst van deze mathematische exercitie binnen NARIS en is 
inderdaad niet zichtbaar. Wij steunen op de betrouwbaarheid van de 
breed in Nederland gebruikte NARIS-tool. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 125 

Sector Concernstaf 

Vraag 

“Deze kasgeldlening van € 12,0 miljoen is op 23 september 2014 voor 
negen maanden afgesloten bij de Stadsregio Rotterdam tegen een 
rentepercentage van 0,05%.”  Waar in tabel 2 kunnen we deze 
kasgeldlening terug vinden?of  Is er een apart overzicht van de 
Kasgeldleningen? 

Antwoord 

In tabel 2 op bladzijde 125 is een specificatie van de langlopende 
leningen opgenomen. Een kasgeldlening is dat niet en is daarom geen 
onderdeel van deze tabel. Kasgeldleningen zijn kortlopend en daarom 
opgenomen onder netto vlottende schulden met een looptijd korter 
dan één jaar. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 125 

Sector Financiën en advies 

Vraag 

Tabel 3 geeft inzicht in de samenstelling en grootte van aan derden 
verstrekte leningen ultimo 2014  staat in het commentaar, echter in de 
tabel zelf staat dat het om het jaar 2013 gaat? Zijn dit gegevens van 
2014? 

Antwoord 

U heeft gelijk. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 138 

Sector Concernstaf 

Vraag 
Op het gebied van informatiebeveiliging en Corsa lopen we echter nog 
achter. Wat houdt Corsa in deze context precies in ? 

Antwoord 

CORSA is het documentaire platform dat binnen de gemeente wordt 
gebruikt. In het systeem vindt o.a. post- en documentenregistratie 
plaats. Het is derhalve een systeem voor digitaal document-
management. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 142 

Sector Concernstaf 

Vraag 

In 2015 vindt een inventarisatie plaats voor welke activiteiten de 
gemeente mogelijk vennootschapsbelastingplichtig wordt. Is hier al 
iets over bekend om welke activiteiten dit zou kunnen gaan?  Zouden 
verliesgevende activiteiten dan ook tot teruggave of compensatie 
kunnen leiden ? 
 

Antwoord 

De organisatie is gestart met het in kaart brengen van de gevolgen 
van de invoering van de wet venootschapsbelasting voor 
overheidsondernemingen. Op basis van de uitkomst van de 
inventarisatie (op basis van het stroomschema dat in het wetsvoorstel 
is opgenomen) zal de doorrekening van de financiële impact van de 
wet worden bepaald. Gestreefd wordt naar een optimalisatie van de 
vennootschapsbelastingdruk. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 210 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Voorziening Verlieslatend complex zijn achtereenvolgens: 
Vaandel   -2.500  B.waarde   5.118   =  32,8 % van Boekwaarde 
Draai       -8.158  B. waarde 43.098  =  15,9 %       “       “  
Stadshart -5.550 B.waarde    1.618  =  77,4%        “       “  
 
Wat is  de aard  van de  “verlieslatende” factoren in bovengenoemde 
complexen, er van uitgaande dat het om bouwgronden in exploitatie 
gaat ? 

Antwoord 

Voor de achtergrond van de vorming van de verliesvoorzieningen op 
bovenstaande complexen verwijst het college u naar de toelichting op 
de grondexploitaties die in de respectievelijke jaarstukken waarin de 
voorzieningen zijn getroffen is opgenomen. Voor de mutaties in de 
verliesvoorzieningen 2014 vindt u deze op pagina 215 van de 
jaarstukken. Basis voor een eventuele aanpassing van de 
verliesvoorziening zijn de uitkomsten van de actualisatie van de 
grondexploitaties. 
De grondexploitaties worden jaarlijks geactualiseerd op basis van de 
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waardebepalende elementen die van invloed zijn op grondexploitaties 
(de zogenaamde ‘4 P’s’: Programma, Prijs, Planning en Parameters).  
De herziene grondexploitaties worden jaarlijks aan de raad 
voorgelegd. 
Er bestaat dus geen enkele relatie tussen de omvang van de 
voorziening en de boekwaarde zoals u in uw vraagstelling suggereert. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 215 

Sector Stadsontwikkeling 

Vraag 

 In 2013 is onder de debiteuren een bedrag van € 1,6 miljoen 
opgenomen inzake de verkoop van de gronden in de Broekhorn aan 
Bouwfonds.  
Deze € 1,6 miljoen is in 2014 verrekend met de kosten van de aanleg 
van de haven in Broekhorn. Deze verrekening heeft op 16 november 
2014 plaatsgevonden.  Is de aanleg van de haven in Broekhorn door 
het Bouwfonds uitgevoerd , opdat er een verrekening plaatsvond ? 

Antwoord 

Dit is juist. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 238 

Sector Financiën en advies 

Vraag 

In de tabel zien we bij de Culturele en Zorginstellingen het volgende 
verloop : 

 12.972(HS)  7.302(S 31/12/13) 0(N.G.)  649(afl.2014) 5.515(S 
31/12/14) 5.515 (GS 2014) 

Als  we de Schuld  2013  7.302 verminderen met de aflossing 2014 = 
649 komen we op 6653 !  Tabel geeft  5.515 Doen we iets verkeerd. 

Garantstelling MCA:  
 17.697 (HS)  17.697(S 31/12/13) 0(N.G.)  2.359(Afl 2014) 15.338 (S 

31/12/14) 2.279 (GS 2014) 
Is er een ratio volgens welke de garantiestellings bedragen worden 

vastgesteld ? 

Antwoord 

Op het laatste moment heeft er in de tabel nog een aanpassing 
plaatsgevonden. Deze laatste mutatie is niet helemaal goed gegaan. 
Het saldo ultimo 2014 klopt wel, het saldo ultimo 2013 moet € 6.164 
zijn.  
 
De ratio van het garantstellingbedrag van het MCA is gebaseerd op 
het aantal beddagen van inwoners van Heerhugowaard in het 
desbetreffende jaar op het totaal aantal beddagen. Dit kan dus per 
jaar verschillen en het bedrag waarvoor we garant staan kan hiermee 
ook verschillen.  
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 Document Jaarstukken 2014 

Blz 247 

Sector Stadsbeheer 
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Vraag 

Drainage Edelstenenwijk 
Door onvolkomenheden in het bestek en meerwerk is het werk met € 
58.000 overschreden. De kapitaallasten die voortvloeien uit deze 
investering komen ten laste van het product Riool en worden derhalve 
gedekt door de kostendekkende leges  
Vraag is welke onvolkomenheden worden  er bedoeld en is het 
terecht, dat deze kosten dan worden doorberekend in de leges? 

Antwoord 

Doordat de besteksadministratie van de drainage is gecombineerd 
met het grote `herinrichtingswerk Edelstenenwijk vlek D', is op dat 
moment geen juiste toerekening is gedaan naar de diverse 
projectcodes. Pas aan het einde van het werk is de juiste verdeling 
gemaakt en een overschrijding van € 51.000 naar voren gekomen. Het 
meerwerk (€ 7.000) betreft werkzaamheden ten behoeve van de 
nieuwe aanleg van drainage. Nieuwe aanleg wordt gekapitaliseerd en 
de kapitaallasten komen zodoende ten laste van  het product Riolering 
en worden betrokken in de Rioolheffing. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 206 

Sector Stadsontwikkeling 

Vraag 

Toelichting op afwaarderingen:  
Gronden en terreinen:  
In 2013 zijn er gronden vanuit de NIEGG De Vaandel overgeheveld 
naar de materiële vaste activa tegen een prijs van € 18,70 per m2. 
Omdat er geen plannen zijn om deze gronden binnen afzienbare tijd te 
ontwikkelen moeten deze gronden worden gewaardeerd tegen een 
lagere waarde (landbouwgrond à € 5,00 per m2). 
Moet er alvorens afwaardering plaats vindt naar landbouwgrond niet 
eerst het bestemmingsplan worden herzien? 

Antwoord 

Nee dit is niet nodig, de herwaardering vindt plaats in  het kader van 
de jaarstukken en de balans. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 207 

Sector Financiën en advies 

Vraag 

 In de tabel Financiële Activa staat twee keer Boekwaarde genoemd 
zonder jaartal. 
De 1

e
 kolom zou volgens ons Balanswaarde moeten zijn. Is de 

boekwaarde in 2013 gelijk aan de balanswaarde? 
 

Antwoord 

Dat is inderdaad het geval. 
Overigens staan er volgens het college wel jaartallen in de tabel. 
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Nederland Duurzaam 

 
N

D
 

Document Jaarstukken 2014 

Blz 22 

Sector Concernstaf 

Vraag 

1.Brandweer. Meer uren gemaakt met uiteindelijk een nadeel van 
€ 51.000.Waar heeft die urenoverschrijding mee te maken? Met 
meer uitrukken, nasleep overlijden John Impink of een combinatie 
hiervan of andere zaken? 

2.Brandbestrijding. De vrijwilligersvergoedingen zijn met €180.000 
overschreden. Hoe verhoudt zich de nabetaling nov./dec.2014 zich 
t.o.v. de rest van de overschrijding, m.a.w. wat is de specificatie van 
de overschrijding? 

Antwoord 

1. Op begrotingsbasis wordt gecalculeerd met een aantal 
productieve uren van 1.275. Hierbij is rekening gehouden met 
een % ziekte en opleiding en indirecte uren. Bij de brandweer 
is een hoger aantal direct productieve uren gemaakt dan 
1.275. Dit leidt tot een hogere doorbelasting aan het product 
brandweer.  

2. Dat is lastig aan te geven. De salarissen worden in één run 
geboekt. In januari 2015  heeft een correctierun loonkosten 
plaatsgevonden van € 113.000. Kijkend naar de gemiddeld 
geboekte maandbedragen zal dit voornamelijk de nabetaling 
van de maanden november en december zijn.  
De rest van de overschrijding wordt verklaard door de overige 
redenen die in de toelichting zijn opgenomen.  

 

N
D

 

Document Jaarstukken 2014 

Blz 32/33 

Sector Stadsontwikkeling 

Vraag 

2.5. Duurzaam ontwikkelen.  
Wat zijn de belangrijkste bepalingen uit de duurzaamheidsparagraaf 
hier in alle toekomstige contracten? 
 
We zijn erg benieuwd naar de strategie duurzaam ontwikkeling vanuit 
het collegeprogramma: People, Planet, Profit, Prosperity. Wanneer 
kan de Raad de nota duurzaamheidsbeleid 2015-2018 tegemoet zien? 
 

Antwoord 

Belangrijkste bepalingen hebben betrekking op : 

 energieprestatie (EPC 0,4 of lager) 

 GPR scores* (Energie 8, Gebruikskwaliteit 7,5, 
Toekomstwaarde 7,5, Milieu 8, Gezondheid ) 

 toepassing LTV (Lage Temperatuur Verwarming) 

 voorbereidingsmaatregelen voor installatie van zonnepanelen 

 een logische en flexibele ruimte-indeling in het ontwerp, zodat 
opties of later toe te passen duurzame maatregelen (PV-
panelen, zonneboiler, warmtepomp) eenvoudig kunnen 
worden aangebracht. 

 toe te passen materialen dienen te voldoen aan de z.g. 
“DUBO-lijst”; 

Strategie Duurzame Ontwikkeling zal in het najaar van 2015 aan de 
raad worden voorgelegd. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 34 

Sector Stadsbeheer 

Vraag 

2.7 Verminderen afvalstroom en verbeteren afvalscheiding. 
Het scheidingspercentage van het afval was 58%, het streven was 

60% en voor 2016 staat 65% in het gemeentebeleid. Op welke 
manier denk het college dit te gaan bereiken en met welke 
voorlichtingsacties? 

Antwoord 

In het afvalstoffenbeleidsplan 2013-2016 is een aantal maatregelen 
opgenomen die moeten bijdragen aan een hoger scheidings-
percentage in 2016 (65%). Deze maatregelen zijn een mix van extra 
voorlichting over afval en grondstoffen en aanpassingen in de wijze 
van inzameling. De basis van de maatregelen is: 

 zoveel mogelijk aan de bron scheiden van de hoofdstromen van 
waardevolle grondstoffen in combinatie met nascheiding / 
uitsorteren.  

 een hoge service voor waardevolle grondstoffen, zoals 
kunststofverpakkingen, oud papier, glas, textiel en GFT; 

 Elementen uit de afvaldriehoek (service, kosten en milieu) dienen 
in balans te zijn.  

 
Met de huidige inzamelmethode is de motivatie / zin van inwoners om 
afval te scheiden het belangrijkste, maar vaak ook lastigste onderdeel 
om te beïnvloeden via voorlichtingsacties in het Stadsnieuws. 
Grootschalige veranderingen in de inzamelmethode (zoals omgekeerd 
/ gespiegeld inzamelen) zijn binnen het huidige beleidsplan niet 
opgenomen. Proeven op dit gebied die binnen de regio plaatsvinden, 
worden gevolgd. Aan het eind van de looptijd van het beleidsplan 
worden de behaalde resultaten van de maatregelen vergeleken met 
de verwachte resultaten. Verschillen worden geanalyseerd en gebruikt 
voor het volgende beleidsplan. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 64 

Sector Stadsontwikkeling 

Vraag 

Grondexploitaties. 
Gedurende het jaar worden de grondexploitaties door 

verliesvoorzieningen grexen beïnvloed. Is dat niet te voorkomen 
door eerder in het jaar deze beoordeling van de grexen te (laten) 
doen (laatste kwartaal van het verslagjaar en daarmee nog in de 
besluitvorming in het verslagjaar door de Raad), waardoor we al 
voor de jaarrekening inzicht hebben waar het gaat om met tonnen 
c.q. miljoenen euro’s bijboeken of afboeken van 
verliesvoorzieningen grondexploitaties? 

Antwoord 

We streven er naar om de gemeenteraad in april de grondexploitaties 
te laten vaststellen. Hierin  is de boekwaarde van 1 januari van het 
jaar verwerkt en is ook duidelijk of een verliesvoorziening moet worden 
getroffen. Deze besluitvorming vindt plaats voordat de jaarstukken 
door u vastgesteld worden.  
 In de bestuursrapportage geven we de verwachting aan hoe de 
grondexploitaties zich gaan ontwikkelen en of er reden is om de laatst 
vastgestelde grondexploitatie wederom te herzien op een van de 3 
P’s. (planning, programma en prijs). Dit geeft inzicht in de vraag of bij 
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de volgende herzieningen en vaststelling van jaarstukken bijstellingen 
te verwachten zijn.  
Daarnaast is de definitieve waardering van de grondexploitaties 
afhankelijk van het oordeel van de accountant die dat niet eerder doet 
dan bij de controle van de jaarrekening. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 84 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Wet Buig.  
Er is een bedrag van € 201.000 ontvangen naar aanleiding van de 

aanvraag van de Incidentele Aanvullende Uitkering (IAU) over het 
jaar 2013. Waarom is dat bedrag niet al eerder op de balans van 
2013 opgenomen (en dus in de cijfers van 2013)? Dit betreft toch 
geen onzekere vordering naar het Rijk toe? 

Antwoord 

Jawel. Er is wel sprake van een onzekere vordering. Het Rijk hanteert 
strenge criteria voor de toekenning van de IAU. Daarmee is het op 
voorhand zeker niet vanzelfsprekend dat een aanvraag ook wordt 
toegekend. Omdat deze onzekerheid bestaat wordt het 
realisatieprincipe gehanteerd. Dat betekent dat de opbrengst pas 
wordt genomen op het moment dat deze is gerealiseerd. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 101 

Sector Financiën en advies 

Vraag 

Algemene baten en lasten (CS).Voorziening dubieuze 
vorderingen. 

Bij dit product (en ook Wet Buig, blz. 84) wordt de gemeente nogal 
verrast door aanpassing van de voorziening dubieuze vorderingen. 
De afwijkingen zijn nogal aanzienlijk. Is daar geen consistenter 
beleid door te voeren door per jaar de dynamische methode toe te 
passen? N.B.: Sinds 2011 bij Wet Buig de 75% toegepast. 

 

Antwoord 

De aanzienlijk hogere aanpassing van de voorziening dubieuze 
debiteuren heeft vooral te maken met eenmalige actie van de 
beoordeling van de belastingvorderingen van de oude jaren die niet 
overgegaan zijn naar Cocensus.  
Standaard werd daarvoor een dynamische methode toegepast. Hierbij 
werd een staffel, gebaseerd op de ouderdom van een vordering, 
toegepast van 25%, 50%, 75% en 100%. 
 
Omdat de gemeente vanaf 2014 alleen nog maar de oude 
belastingvorderingen in beheer en er geen nieuwe 
belastingvorderingen meer bijkomen is er in november besloten om 
een grondige analyse te maken van alle openstaande belasting 
vorderingen. Dit is gedaan om een goed beeld te krijgen van waarom 
deze vorderingen nog open staan en wat de kans is dat er nog geld op 
binnen gaat komen  
Ultimo 2014 betrof dit rond de 1.250 vorderingen met een bedrag van 
€440 000 
De eerste analyse van ongeveer een kwart van de nog openstaand 
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vorderingen gaf een somber beeld weer. Het grootste deel van deze 
vorderingen betrof faillissementen, cliënten van de schuldhulp-
verlening of wet schuldsanering natuurlijke personen. De kans is klein 
dat er op deze vorderingen nog geld binnen gaat komen en deze 
moeten als dubieus beschouwd worden.  
Deze eenmalige analyse leidt in de jaarrekening helaas tot aanzienlijk 
negatief resultaat in de jaarrekening 2014. 
 

 

N
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Docu-
ment 

Jaarstukken 2014 

Blz 102 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Saldo kostenplaatsen. 
Er zijn minder uren naar grexen geschreven. Enerzijds een goede 
ontwikkeling (kostenbesparend voor de resp. grex) maar anderzijds 
wordt de exploitatie “verrast” door geen dekking t.l.v. die 
grex/investering en daarmee de exploitatie extra belast wordt. Hoeveel 
uren minder zijn er in 2014 geschreven naar de grexen en wat was het 
bedrag? 
Wij van ND hebben al eerder gepleit voor een buffer in de begroting 
op te nemen voor dit soort afwijkingen in de exploitatie (t.l.v. bijv. een 
egalisatiereserve). Wordt er op dit moment onderzoek gedaan of 
gewerkt aan een dergelijke reserve? 

Ant-
woord 

 
 
Er wordt niet gewerkt aan een dergelijke reserve. De algemene reserve is de 
buffer waarin tegenvallers die in enig jaar ontstaan kunnen worden opgevangen. 
In de Najaarsnota 2014 is overigens wel onder 3.2. E reeds rekening gehouden 
met de ontwikkeling waarbij uren die in het verleden ten laste van de 
grondexploitaties kwamen ten laste van de exploitatie komen. Hierdoor wordt 
een zuiverder toerekening van uren beoogd. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 124 

Sector Concernstaf 
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Vraag 

Paragraaf Financiering 
De liquiditeitsprognose in het jaar is onderwerp bij de treasury 
commissie. Uit welke personen bestaat de commissie en hoe vaak 
komt die commissie in het jaar bij elkaar? Zijn de uitkomsten van deze 
treasurycommissie info (t.k.) voor de auditcommissie beschikbaar? 

Antwoord 

De treasurycommissie bestaat uit de wethouder Financiën, 
concerncontroller, strategisch adviseur, treasurer en afdelingshoofd 
Financiën en advies. De treasurycommissie komt in ieder geval drie 
keer per jaar bij elkaar om de actuele liquiditeitsprognose te 
bespreken en zoveel vaker als nodig. De werkwijze van de 
treasurycommissie alsmede de uitkomsten kunnen in de 
auditcommissie nader door de wethouder worden toegelicht. 
Daarbij wordt opgemerkt dat een samenvatting van de liquiditeits-
prognoses onderdeel zijn van paragraaf D Financiering van de 
begroting en de jaarstukken. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 133 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Meer een opmerking over weergave:  
Blz.133 (laatste blz. paragraaf Financiering)  is deels “verminkt”. De 
helft is hier niet leesbaar. Is dit reeds opgemerkt? 

Antwoord 

In de gewijzigde versie van de jaarstukken 2014 die begin mei is 
gepubliceerd is dit opgelost. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 135 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Paragraaf bedrijfsvoering. Er is sprake van een laag ziekte-
verzuimpercentage (3,34%), maar toch wordt er € 883.000 
uitgegeven voor externe inhuur. Op welke terreinen (vakgebieden) 
heeft u ingehuurd, hoeveel is dat geweest en waarom specifiek daar 
externe inhuur? 

Antwoord 

In uw vraagstelling veronderstelt u dat de gemeente inhuurt in geval 
van ziekte. Deze veronderstelling is niet geheel correct. De organisatie 
heeft er bewust voor gekozen om loonkostenruimte in te zetten voor 
tijdelijke inhuur van externen (flexibele loonschil). Er vindt alleen dan 
inhuur plaats in kritische gevallen (bijvoorbeeld bij ziekte) en/ of als het 
vanuit bedrijfseconomische perspectieven aantrekkelijker is om 
iemand tijdelijk in te huren dan permanent aan te stellen (expertise op 
een specifiek vakgebied die niet binnen de eigen organisatie 
beschikbaar is en continue hoeft te zijn). Voordat wordt ingehuurd 
wordt eerst gekeken in hoeverre de inzet vanuit de eigen organisatie 
kan plaatsvinden. Inhuur vindt bijvoorbeeld plaats  
U moet hierbij denken aan inhuur ten behoeve van de invoering van 
de decentralisaties, onderzoek naar sportbedrijf, werkzaamheden voor 
de BBZ (uitgevoerd door de gemeente Alkmaar), ondersteuning op het 
gebied van ruimtelijke ordening. 
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Document Jaarstukken 2014 

Blz 136 

Sector Financiën en advies 

Vraag 

Paragraaf bedrijfsvoering (vervolg). U meldt op blz. 135 een bedrag 
van € 883.000 aan externe inhuur. Op blz. 136 (figuur 1) een diagram 
met de ontwikkeling van de inhuur van 2008-2014. Als we deze 
beoordelen komen we voor de exploitatie in 2014 op zo’n € 1,5 miljoen 
uitgaven voor inhuur. Hoe deze € 1,5 miljoen te rijmen met de 
€ 883.000 van blz. 135? 
 

Antwoord 

Op blz 135 wordt de inhuur vermeld die gedekt wordt uit de 
loonkosten. Naast de inhuur die gedekt wordt door de loonkosten 
huurt de gemeente ook direct mensen in op producten, zoals de 
inhuur van de medewerkers van WNK op het product groen. 
Daarnaast worden er op projectbasis ook experts ingehuurd voor 
incidentele zaken waarvoor de gemeente zelf de expertise niet in huis 
heeft, dit gebeurd vooral op producten en investeringen. 
 

 

N
D

 

Document Jaarstukken 2014 

Blz 201-236 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Wederom geen vraag maar suggestie over weergave:  
Toelichting balans. 
Bij de (totale) balans is voorgeschreven dat eerst de kolom van het 

verslagjaar en daarnaast (rechts daarvan) het vorige verslagjaar. Bij 
de toelichting balans en de (uitgebreidere) specificatie van een 
balanspost wordt door u gekozen om eerst(e kolom) met het 
verslagjaar te beginnen (nu 31-12-2014) en dan naar rechts toe op 
de bladzijde de mutaties in het jaar te vermelden om dan te 
eindigen op (nu) 31-12-2013. Dat leest niet prettig. Veel Financiën 
specialisten beginnen in de jaarrekeningen de uitgebreidere tabellen 
met de stand van het vorig boekjaar (nu 31-12-2013) en dan naar 
rechts toe de mutaties om uiteindelijk te eindigen rechts met de 
stand (nu) van 31-12-2014. We lezen als westerlingen immers van 
links naar rechts.  

Is het een idee om dit in het volgende (jaarrekening) verslagjaar aldus 
te wijzigen? 

Antwoord 

We zullen het in overweging nemen. 
 

 

N
D

 

Document Jaarstukken 2014 

Blz 244 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Begrotingsonrechtmatigheid. 
Voor alle overschrijdende lasten van 4 programma’s is de classificatie 
H van toepassing. Heeft de accountant deze classificatie reeds 
goedgekeurd? Waren de lastenoverschrijdingen niet reeds bekend 
eind november/begin december 2014 om meegenomen te kunnen 
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worden in de info naar de Raad van 16 december 2014? 

Antwoord 

Ja. 
Deze afwijkingen waren op het moment van het stellen van het 
raadsvoorstel voor de raad van 16 december (begin november)  niet 
bekend. Als dat zo zijn geweest waren deze al eerder naar de Raad 
toegekomen. Zoals toegelicht in de jaarstukken is een groot aantal van 
de mutaties het gevolg van het opstellen van de jaarstukken 2014 en 
daarmee voortgekomen uit het jaarrekeningtraject (bekend geworden 
na begin november). 
Op grond van artikel 192 van de Gemeentewet kan de raad tot uiterlijk 
het begrotingsjaar besluiten voor wijziging nemen. De laatste 
mogelijkheid was daarmee de raad van 16 december. 
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GroenLinks en Lijst Marjan Jongejan 

 
Door de fracties van GroenLinks en Lijst Marjan Jongejan zijn geen technische vragen over de 
jaarstukken 2014 ingediend. 
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Stresstest 2014 
 

HOP, CDA, VVD, SP, D66, PvdA, GroenLinks en Lijst Marjan Jongejan 

Door de fracties van HOP, CDA, VVD, SP, D66, PvdA, GroenLinks en Lijst Marjan Jongejan zijn 
geen technische vragen over de stresstest 2014 ingediend. 
 

Senioren Heerhugowaard 

 

S
H

 

Document Stresstest 2014 

Blz 4 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Klopt het dat deze tabel exact hetzelfde is als vorig jaar? 

Antwoord 

Ja dat klopt. Op basis van de cijfers 2014 zijn de risicoprofielen van de 
indicatoren gelijk aan die van 2013. De reden van de classificatie 2014 
is in het vervolg van het document stresstest per indicator nader 
toegelicht. 
 

 

S
H

 

Document Stresstest 2014 

Blz 9 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Is een hoge plaats op de ranglijst positief of negatief? 

Antwoord 

Nr. 1 heeft de laagste schuldpositie van Nederland, nr. 403 de 
hoogste. 
 

 

S
H

 

Document Stresstest 2014 

Blz 12 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Betekent een bedrag tussen haakjes dat dit een negatief bedrag is? 

Antwoord 

Ja dat klopt. 
 

 
  



51 
 

Burgerbelang 

 
B

U
R

G
E

R
B

E
L
A

N
G

 
Document Stresstest 2014 

Blz 11 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Bestemmingsreserves zijn van 78 miljoen in 2009 afgenomen naar 48 
miljoen in 2014.  

Vraag: Kan het college hier ter toelichting in de stresstest een 
gespecificeerde verklaring voor geven? 

Antwoord 

Allereerst wordt opgemerkt dat een één op één vergelijking van de 
stand van de bestemmingsreserves niet mogelijk is. Door 
besluitvorming door uw raad zijn er ten opzichte van 2009 reserves 
besteed of hebben een andere bestemming gekregen. Daarnaast zijn 
er ook bestemmingsreserves gevormd. Het eenvoudigst is om de 
verschillen te kunnen vaststellen is door de specificatie van de 
bestemmingsreserves uit 2009 (zie pagina 161 en 162 van de 
jaarstukken 2009) te vergelijken met de specificatie van de 
bestemmingsreserves uit jaarstukken 2014 (zie pagina 222 en 223)  
Dat ziet er als volgt uit: 
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B
U

R
G

E
R

B
E

L
A

N
G

 

Document Stresstest 2014 

Blz 11 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Het eigen vermogen is van 104 miljoen in 2009 afgenomen naar 74 
miljoen in 2014.  

Vraag: Kan het college hier ter toelichting in de stresstest een 
gespecificeerde verklaring voor geven? 

Antwoord 

Het eigen vermogen bestaat uit de algemene reserve en de 
bestemmingsreserves.  
De algemene reserve is vanaf 2009 toegenomen van € 13.702.000 in 
2009 tot € 24.136.000 ultimo 2014. De daling van het eigen vermogen 
is derhalve volledig het gevolg van de afname van de bestemmings-
reserves. De reden hiervan is in voorgaande vraag toegelicht.  
 

 

B
U
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R

B
E

L
A
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G

 

Document Stresstest 2014 

Blz 25 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Als Prognose resultaat MPG2015 staat onder De Draai abusievelijk 
8.150 aangegeven, zonder het noodzakelijke min-teken. Daardoor is 
de som van alle bedragen op de onderste regel ten onrechte op 4.408 
uitgekomen, waar het -11.892 had moeten zijn. 
Vraag: Kan het college dit corrigeren, en tevens aangeven of deze 
vergissing geen ongewenste effecten elders in de diverse documenten 
teweeg heeft gebracht? 

Antwoord 

U heeft gelijk. 
De kolom prognose resultaat MPG 2015 volgens sluit niet aan met de 
kolom prognose resultaat MPG 2015 volgens de stresstest. 
Aangezien hier geen automatische doorwerking plaatsvindt heeft dit 
geen ongewenste effecten op andere plaatsen. 
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Document Stresstest 2014 

Blz 27 

Sector Concernstaf 

Vraag 

In de jaren 2015-2018 worden de Mutaties reserves steeds negatief 
weergegeven. Ook is dan steeds het resultaat voor bestemming 
negatief. Resultaat na bestemming is echter alsof de mutaties positief 
zouden zijn geweest. 
Vraag: Klopt onze constatering dat het min-teken voor de mutaties 
abusievelijk is toegevoegd?  

Antwoord 

Het min- teken in de stresstest voor de jaren 2015 tot en met 2018 
geeft aan dat de stortingen in de reserves lager zijn dan de 
onttrekkingen in de reserves. 
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Christenunie 

 
C

H
R

IS
T

E
N

U
N

IE
 

Document Stresstest 2014 

Blz 3 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Het is opvallend , dat het E.V. per inwoner sinds 2013 zo enorm  
teruggelopen is. Ook scoren we slecht t.o.v. ons gehele land. 
 Wat is de oorzaak ? We beseffen, dat  2013 een slecht jaar is 
geweest, maar dat lijkt ons niet de enige oorzaak, want in 2014  trekt 
het niet echt bij. 

Antwoord 

De daling van het eigen vermogen kan volledig worden toegeschreven 
aan 2013. In de jaarstukken 2013 kunt u zien dat het eigen vermogen 
in dat jaar afnam van € 91.374.000 ultimo 2012 tot € 76.488.000 
ultimo 2013. Ultimo 2014 bedraagt het eigen vermogen € 74.099.000. 
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Document Stresstest 2014 

Blz 12 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Staan hier teveel nullen? Miljoenen of miljarden……… 
Of x 1000 verwijderen? 

Antwoord 

U heeft gelijk. Dit zijn de bedragen in euro’s. 
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Nederland Duurzaam 

 
N

D
 

Document Stresstest 2014 

Blz 13 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Indicator reservepositie. Er wordt gesproken hier over een 
gemiddeld eigen vermogen bedrag in Nederland eind 2013 van €1.789 
per inw. Bij gem. HHW is dat ultimo 2013 en 2014 € 1.389 per inw. 
Een verschil van € 400 per inwoner. Doorrekenend zou dat voor HHW 
ruim € 21 miljoen zijn. Hoe kan in de tekst dan staan: “daarmee, net 
als vorig jaar, iets onder landelijk gemiddelde”? Is die classificatie 
juist, door dit zo te stellen?  

Antwoord 

Indien het college uw redenering zou hebben gevolg zou de redenering 
iets achterwege zijn gebleven. Voor de beoordeling van de indicator 
reservepositie is echter vooral ook gekeken naar onze referentie-
gemeenten en het landelijk gemiddelde in de grootteklasse. Vergeleken 
met het eigen vermogen dat bij die gemeenten aanwezig is scoort 
Heerhugowaard gunstiger. En ook in onze grootteklasse (landelijk) scoort 
Heerhugowaard niet ongunstig. 
Ter indicatie zijn de vergelijkende cijfers hieronder opgenomen: 

 
 

 

N
D

 

Document Stresstest 2014 

Blz 16 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Indicator rente en financieringsmiddelen. Kunt u de laatste alinea 
op deze blz. vanaf “out of pocket rentelasten…..” verklaren? Nadere 
definitie hier van “out-of-pocket rentelasten”? En de verklaring van de 
beleidskeuze (waar en wanneer besloten?). En 91% doorbelast aan 
grondexploitaties?  
We boekten vorig jaar, als wij het goed hebben, € 5,0 miljoen aan 
rente binnen de grex De Vaandel af. Is het bij voortduring wel 
verstandig om zoveel rente steeds toe te rekenen?  

Antwoord 

De out of the pocket rentelasten zijn de werkelijke rentelasten die wij 
aan onze kredietgevers moeten betalen, de rente over onze 
langlopende leningen. Het gemiddelde rentepercentage op onze 
langlopende leningen bedraagt 3,5% Aan de grondexploitaties is in 
2014 3,6% over de boekwaarde rente doorbelast. Dat is 0,1% hoger 
dan het gemiddelde rentepercentage op onze leningenportefeuille. In 
ons rentebeleid is vastgelegd dat hieraan een bedrijfseconomisch 
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motief ten grondslag ligt. Indien de grondexploitaties in een 
zelfstandige entiteit zouden zijn ondergebracht en deze entiteit voor 
financiering naar de bank zou moeten zou deze een hoger percentage 
in rekening brengen dan nu het geval is. Voor de banken is de 
gemeente een veilige partij.  
De 0,1% opslag is bedoeld als risico-opslag waarmee reserves 
kunnen worden gevormd c.q. in het verleden zijn gevormd om in 
mindere gunstige tijden de tegenvallende resultaten binnen de 
grondexploitaties te kunnen dekken. 
De uitgangspunten rentebeleid zijn door de raad vastgesteld en in 
2012 op actualiteit beoordeeld. De uitkomsten daarvan zijn besproken 
in de auditcommissie van januari 2013 en commissie Middelen van 
februari 2013. Ook in de commissie Middelen van 29 september 2014 
is een toelichting gegeven op het gevoerde rentebeleid. 
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Voorjaarsnota 2015 
 

HOP 

 

H
O

P
 

Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 4 

Sector Stadsontwikkeling 

Vraag 

De fietsenstalling wordt gesubsidieerd door de provincie.  
Waarom door de provincie?  
En als de provincie onverhoopt niet financiert, wat gebeurt er dan?  
Blijft de fietsenstalling op dezelfde locatie? 

Antwoord 

Het betreft de regeling Impuls Fiets 2010, een subsidie op de 
stichtingskosten verstrekt door de Provincie Noord Holland. Deze 
subsidie is reeds in 2012 ontvangen.  
Oorspronkelijke bedoeling was om de fietsenstalling een plek te geven 
in de ontwikkeling van de reservelocatie. Omdat die ontwikkeling is 
vertraagd zoeken we nu naar een oplossing om de fietsenstalling te 
continueren.  

 

H
O

P
 

Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 13 

Sector Dienstverlening 

Vraag 

De afwijking van de begroting Halte Werk is aanzienlijk. 
Kan de evaluatie eerder plaatsvinden? Graag begin 2016 

Antwoord 

Evaluatie zal plaatsvinden in het kader van de ‘normale’ P&C-cyclus. 
Eventuele significante afwijkingen zullen direct worden gemeld. 
 

 

H
O

P
 

Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 17 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Het staatje “resultaten 2014” vermeldt wel erg hoge bedragen. We 
nemen aan dat er abusievelijk staat vermeld: bedragen x € 1000,-. 
Anders zou het over miljarden gaan. 

Antwoord 

U heeft gelijk. 
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CDA 

 
C

D
A

 
Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 4 

Sector Concernstaf 

Vraag 

In deze Voorjaarsnota is geen rekening gehouden met de mogelijke 
gevolgen van de nieuw- of verbouw van het Huygenscollege, de 
aanpak van de Middenweg Zuid en Heliomare Aloysius 
Vraag: wat zou de eventuele financiële impact zijn? Het hierbij 
namelijk om erg grote bedragen gaan. Als dit mee genomen zou 
worden, is de begroting dan niet meer sluitend? 
 

Antwoord 

Over de omvang van de financiële impact is op dit moment nog niet te 
zeggen. Dat is afhankelijk van de keuzes die gemaakt gaan worden en 
de financiering van door hierbij betrokken partijen Het college komt 
met een voorstel hierover naar de raad op het moment dat zowel de 
kosten, maar ook de bijbehorende dekkingsvoorstellen in beeld zijn. 
Uitgangspunt is en blijft een duurzaam evenwichtige financiële 
huishouding 
 

 

C
D

A
 

Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 4 

Sector Stadsontwikkeling 

Vraag 

Als gevolg van de vertraagde ontwikkeling van de reservelocatie 
Stadshart heeft de tijdelijke fietsenstalling een meer structureel 
karakter gekregen. Om dit moment wordt onderzoek gedaan naar een 
semipermanente oplossing voor deze fietsenstalling waarbij 
financiering door de provincie plaats zal vinden.   
 
Vraag 
Was bedoeling om deze fietsenstalling  nu al weg te halen? 
 

Antwoord 

Oorspronkelijke bedoeling was om de fietsenstalling een plek te geven 
in de ontwikkeling van de reservelocatie. Omdat die ontwikkeling is 
vertraagd zoeken we nu naar een oplossing om de fietsenstalling te 
continueren.  

 

C
D

A
 

Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 11 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Als gevolg van een toename van de uitkeringsfactor voor de jaren 
2016 tot en met 2019 wordt een toename van de algemene uitkering 
verwacht van € 0,45 miljoen in 2016 tot € 1,7 miljoen in 2019. Dat 
betekent, indien deze lijn zich in de meicirculaire 2015 doorzet, een 
verbetering van het hiervoor opgenomen perspectief met genoemde 
bedragen.  
 
Vraag 
Dit is positief, maar stijgen de uitgaven van met name de uitvoering 
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van de drie decentralisaties niet net zo snel, danwel sneller? 
 
Heerhugowaard heeft het groot onderhoud gemeentefonds een 
nadelig effect van € 28.297. Daarbij wordt opgemerkt dat 
Heerhugowaard naar verhouding een gering effect ondervindt van  
dit groot onderhoud.  
 
Vraag 
Is dit het groot onderhoud aan gemeentelijk vastgoed of de 
infrastructuur? 
Wat is de reden van het nadelig effect van €28.297,00? 
Wat is dit geringe effect? 
 
 

Antwoord 

De toename van de algemene uitkering staat los van de uitvoering van 
de drie decentralisaties. Hiervoor ontvangt de gemeente de middelen 
via zogenaamde decentralisatie-uitkeringen. 
De ontwikkeling van de algemene uitkering heeft een directe relatie 
met de ontwikkeling van de rijksuitgaven die onderdeel zijn voor de 
bepaling van de omvang van het gemeentefonds, het zogenaamde 
accres. De jaarlijkse groei van het gemeentefonds wordt bepaald door 
de normeringssystematiek. Dit betekent dat de jaarlijkse groei van het 
gemeentefonds is gekoppeld aan de groei van de rijksuitgaven. Extra 
uitgaven, bezuinigingen, mee- en tegenvallers op de Rijksbegroting 
hebben in deze systematiek direct invloed op de omvang van het 
gemeentefonds. 
 
Voor de verdeling van het gemeentefonds maakt het Rijk gebruik van 
verdelingsmaatstaven . Dit zijn er zo’n 60. Daarbij moeten denken aan 
aantal inwoners, aantal woningen, aantal leerlingen PO/ VO, 
percentage slappe grond etc.  Aan deze verdelingsmaatstaven zijn 
euro’s gekoppeld. De omvang van het gemeentefonds per gemeente 
wordt bepaald door de verdeelmaatstaven te vermenigvuldigen met de 
bedragen per verdeelmaatstaf. Voor sommige gemeenten wordt 
daardoor minder geld geraamd dan op grond van hun specifieke 
structuurkenmerken kan worden verwacht, terwijl voor andere 
gemeenten meer wordt geraamd dan kan worden verwacht op grond 
van de Financiële- verhoudingswet. Deze onevenwichtigheid wordt 
doorgaans aangeduid met de scheefheid van de verdeling. Deze 
scheefheid moet zoveel mogelijk recht worden getrokken. Om die 
reden toetst het Rijk periodiek of de verdeling van het gemeentefonds 
nog wel past bij de uitgaven die gemeenten doen. Dit noemt men het 
periodiek onderhoud gemeentefonds.  
In 2014 heeft een periodiek onderhoud van het gemeentefonds 
plaatsgevonden. De uitkomst hiervan is dat de gemeente op jaarbasis 
€ 28.297 minder algemene uitkering uit het gemeentefonds ontvangt. 
Gelet op de totale omvang van de algemene uitkering uit het 
gemeentefonds (ruim € 40 miljoen) is dit effect gering. 
Dat betekent dat de verdeling van het gemeentefonds voor 
Heerhugowaard op basis van de objectieve verdeelmaatstaven goed 
past bij de uitgaven. Er zijn echter gemeenten waar het herverdeel-
effect vele malen groter is. Bijvoorbeeld de gemeente Dordrecht 
ontvangt op basis van de herijking in 2015 € 2,0 miljoen minder en de 
gemeente Ede € 2,0 miljoen meer. 
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C
D

A
 

Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 12 

Sector Concernstaf 

Vraag 

In de Najaarsnota 2014/ raadsbegroting 2015 is toegelicht dat 
ondanks de opgelegde bezuinigingstaakstelling van € 7,4 miljoen de 
(verplichte) regionalisering van de brandweer Heerhugowaard op 
jaarbasis € 0,8 miljoen extra gaat kosten.  
Per saldo kost de regionalisering van de brandweer Heerhugowaard € 
1,0 miljoen op jaarbasis extra 
 
Vraag 
Wat is het toekomst perspectief in deze gaan de kosten voor 
Heerhugowaard nog stijgen?  
 

Antwoord 

De extra lasten zoals deze nu in het meerjarenperspectief zijn 
opgenomen zijn op basis van de begroting 2015 van de 
Veiligheidsregio en de voorstellen voor bezuinigingen die daarin zijn 
opgenomen voor de jaren 2015 tot en met 2018. Of deze kosten gaan 
stijgen is op dit moment niet te zeggen. Dat zal moeten blijken uit de 
begrotingen die de komende jaren door de Veiligheidsregio ter 
besluitvorming zal worden voorgelegd. Daarnaast is het afhankelijk 
van de mate waarin de Veiligheidsregio in staat zal blijken te zijn om 
de opgelegde bezuinigingstaakstelling te realiseren. Er is voorgesteld 
om een negatieve zienswijze af te geven bij de begroting 2016 
vanwege het feit dat daarin een loon- en prijsindexatie is opgenomen 
(zie ook RB2015058) 
Een positief effect op de omvang van de kosten kan hebben een 
wijziging van de verdeelsleutel voor de verdeling van de kosten voor 
de brandweer over de gemeenten. Deze is nu nog op basis van 
inwonersaantallen. Een verdeling op basis van de (objectieve) OOV 
component in het gemeentefonds heeft voor Heerhugowaard een 
voordelig effect (minder betalen). In 2015 worden de voorstellen van 
de aanpassing van de verdeelsleutel uitgewerkt. Over uitkomst ervan 
wordt u uiteraard geïnformeerd. 

 

C
D

A
 

Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 14 

Sector Dienstverlening 

Vraag 

Ondanks deze aanpassingen van de primaire begroting voldoet Halte 
Werk aan haar taakstelling van 5% oplopend tot 15% 
 
Vraag 
Toch een positief effect, gaat nu alles binnen halte werk zoals het zou 
moeten gaan of kunnen we nog meer aanpassingen verwachten? 
 
 

Antwoord 

Uit de meerjarenraming van Halte Werk blijkt dat het nadelig effect van 
de inschalingen door Halte Werk  taakstellend wordt gecompenseerd 
vanaf 2017. 
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C
D

A
 

Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 14 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Taakstelling gemeenschappelijke regelingen 
 
Vraag 
Waarom staat hier een Pm post, dit is niet echt wenselijk 

Antwoord 

De reden hiervan is toegelicht op pagina 15 van de Voorjaarsnota 
onder AA.: Er dienen nog aanvullende meerjarenafspraken 
bezuinigingen gemeenschappelijke regelingen te worden gemaakt 
voordat de uitgangspunten 2017 van de gemeenschappelijke 
regelingen (januari 2016) worden vastgesteld.  
 

 

C
D

A
 

Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 15 

Sector Concernstaf 

Vraag 

In het Besluit Begroting en Verantwoording Provincies en Gemeenten 
(BBV) is opgenomen dat investeringen in de openbare ruimte met een 
maatschappelijk nu kunnen worden geactiveerd  
(maar dat hoeft dus niet). De voorkeur gaat er naar uit om deze niet te 
activeren.  
Echter vanwege het feit dat dit ertoe zou kunnen leiden dat 
gemeenten belangrijke investeringen, in bijvoorbeeld wegen niet meer 
zouden kunnen doen, mogen investeringen met een meerjarig 
maatschappelijk nut, mits gedaan in de openbare ruimte, worden 
geactiveerd. 
 
Vraag: 
Waarom wordt niet voor activering gekozen? 
 

Antwoord 

Investeringen in de openbare ruimte met een maatschappelijk nut 
worden op dit moment geactiveerd. De activa waarvan onder BB wordt 
voorgesteld om deze af te boeken staan nu op de balans onder 
materiële vaste activa en worden jaarlijks afgeschreven. Dit genereert 
afschrijvingslasten. Door deze nu versneld af te schrijven (en dat is 
volgens het BBV toegestaan) vallen de bijbehorende afschrijvings-
lasten in het perspectief vrij. Deze zijn als dekkingsmiddel in 
voorliggend perspectief opgenomen. 
 

 

C
D

A
 

Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 15 

Sector Stadsbeheer (veiligheid) 

Vraag 

Op 16 september 2014 heeft het college ingestemd met het voorstel 
Evaluatie toezicht Stadshart: mobiele surveillance. Hierin is een 
korting op het budget Toezicht Stadshart opgenomen van 25% (€ 
37.500). 
 
Vraag 
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Wat is het gevolg van deze korting, wordt er minder gesurveilleerd? 
 

Antwoord 

Dit heeft een versobering van de inzet tot gevolg: minder avonden 
mobiele surveillance. Gelet op het huidige veiligheidsbeeld zou een 
versobering geaccommodeerd kunnen worden. 

 

C
D

A
 

Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 16 

Sector Stadsbeheer 

Vraag 

onderzoek naar de (on)mogelijkheden van het heffen van 
precarioheffingen (belasting voor leidingen die door gemeentegrond 
lopen). 
 
Vraag 
Deze mogelijkheid vindt het CDA een goede zaak, wanneer is de 
uitkomst van het onderzoek te verwachten? En om welk bedragen zou 
het kunnen gaan? 
 

Antwoord 

Over het mogelijk financieel voordeel kunnen wij geen enkele 
uitspraak doen. Het onderzoek wordt uitgevoerd door Heerhugowaard, 
samen met Langedijk en Alkmaar waarbij zij worden ondersteund door 
Cocensus. Het onderzoek zal eind dit jaar worden opgeleverd. 
 

 

C
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Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 17 

Sector Concernstaf 

Vraag 

bijdrage spelen rivierenwijk? 
Vraag  
Wat wordt hiermee bedoeld, wat doen we hiervan? 
 

Antwoord 

Zie pagina 5 van de jaarstukken waar de voorstellen voor 
resultaatbestemming uitgebreid zijn toegelicht. Daar staat: 
In 2014 is een bijdrage van € 42.000 ten behoeve van de 
speelvoorzieningen voor het Herinrichten Rivierenwijk F gereserveerd. 
De werkzaamheden worden echter pas in 2015 uitgevoerd. In 2015 is 
voor deze werkzaamheden geen budget beschikbaar. Aan uw raad 
wordt voorgesteld om het niet bestede gedeelte van het budget in 
2014 voor 2015 te reserveren.  
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Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 17 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Afboeken materiële vaste activa met een maatschappelijk nut € 
1.758.000  
 
Vraag 
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Waar zit hem deze afboeking in? 
 

Antwoord 

Zie het antwoord op de vraag die door u is gesteld naar aanleiding van 
bladzijde 15 van de Voorjaarsnota 2015 over de afboeking van de 
materiële vaste activa in de openbare ruimte met een maatschappelijk 
nut. 
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Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 21 

Sector Concernstaf 

Vraag 

loonkosten. 
De personeelsformatie is gebaseerd tot 24 maart 2015.  
 
Vraag 
Betekent dit dat er hierna gekrompen kan worden als men dat zou 
willen? 
 
 

Antwoord 

Dat betekent dat voor de bepaling van de omvang van de loonkosten 
voor de begroting 2016 de personeelsformatie op 24 maart 2015 wordt 
gebruikt en dat wijzigingen in de personeelsformatie na die datum met 
een begrotingswijziging in de begroting zullen worden verwerkt. 
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Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 21 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Rentepercentages. 
 
Vraag 
Hoe kan het dat we 3,6% rente krijgen op de reserves terwijl de 
spaarrente zo laag is ? 
 

Antwoord 

Niet aan alle reserves wordt rente toegerekend. Er wordt slechts rente 
toegerekend indien de reserve dient ter dekking van de kapitaallasten 
van investeringen met economisch nut. De rente die wordt 
toegerekend aan investeringen bedraagt eveneens 3,6%. Indien we 
een lager rentepercentage aan de reserve zouden toerekenen dan 
aan de investering zou deze sneller uitgeput zijn dan de investering 
afgeschreven. 
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VVD 

 
V

V
D

 
Document Voorjaarsnota 2015 

Blz blz .13 Ad. F Regionale economische agenda – categorie bestuurlijke 
wens 

Sector Stadsontwikkeling 

Vraag 

Van waar de wens om het bedrag te verhogen?  

Antwoord 

We verwachten dit bedrag nodig te hebben om de activiteiten goed uit 
te kunnen zetten. Zie ook het kader Economisch Domein. Juist in deze 
tijd is het belangrijk extra inzet te plegen op deze regierol. 
Ook zijn er recent ingebrachte en noodzakelijke projecten die inzet 
vragen zoals overaanbod bedrijventerreinen, lobby-activiteiten)  
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Document Voorjaarsnota 2015 

Blz blz .13 Ad. F Regionale economische agenda – categorie bestuurlijke 
wens 

Sector Stadsontwikkeling 

Vraag 

(Regionale afstemming) Is dit alleen van toepassing in 
Heerhugowaard of verhogen de andere gemeenten in regio Alkmaar 
ook dit budget? 
 

Antwoord 

Iedere gemeente verzorgt de dekking van haar uitgaven op eigen 
wijze. Dat wordt niet overal op dezelfde manier gedaan, waardoor we 
geen inzicht hebben in het antwoord op uw vraag. In de regio worden 
wel de verplichtingen gezamenlijk gedragen (waarover besluitvorming 
is uiteraard). 
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Document Voorjaarsnota 2015 

Blz blz.15 Ad. CC Mobiele surveillance 

Sector Stadsbeheer (veiligheid) 

Vraag 

Dat het relatief rustig is op het Coolplein betekend nog niet dat het 
incidentvrij is. Nu is de pilot gestart voor de vrije openingstijden. Naar 
de bewoners die bezwaren hebben tegen de pilot toe kan de mobiele 
surveillance ingezet worden in het oude centrum om daar scherper te 
controleren op geluidsoverlast van bezoekers (brommers e.d.). 
- Is deze bezuiniging nu noodzakelijk en handig? 

Antwoord 

Dit heeft een versobering van de inzet tot gevolg: minder avonden 
mobiele surveillance. Gelet op het huidige veiligheidsbeeld zou een 
versobering geaccommodeerd kunnen worden. 
 

 

V
V

D
 

Document Voorjaarsnota 2015 

Blz blz. 16  Ad. EE Precariobelasting 

Sector Stadsbeheer 
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Vraag 

Hier staat dat het nog in onderzoek is. Wanneer kunnen we het 
resultaat van het onderzoek verwachten? 

Antwoord 

Het onderzoek wordt uitgevoerd door Heerhugowaard, samen met 
Langedijk en Alkmaar waarbij zij worden ondersteund door Cocensus. 
Het onderzoek zal eind dit jaar worden opgeleverd. 

 

V
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Document Voorjaarsnota 2015 

Blz blz. 17 tabel bij 4.5 Resultaat 2014 

Sector Concernstaf 

Vraag 
Boven de tabel staat dat de genoemde bedragen nog eens x €1000,--
moet. Volgens ons een foutje. Klopt dat?  

Antwoord 

Dat klopt. 
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SP 

 
De fractie van de SP heeft geen technische vragen over de Voorjaarsnota 2015 gesteld. 
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D66 

 
D

6
6
 

Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 5 

Sector Concernstaf 

Vraag 

AZC: “Uitgangspunt is dat de vestiging van het AZC in HHW tenminste 
budgettair neutraal is.” 

Wat als blijkt dat dat niet zo is en er meer geld uitgegeven moet 
worden? Wordt daar dan nu al geld voor gereserveerd? En waarom 
wel of niet? 

Antwoord 

Omdat het uitgangspunt is dat de vestiging van het AZC in 
Heerhugowaard budgettair plaats gaat vinden zijn er daarvoor nu geen 
extra middelen voor in het perspectief opgenomen.  
Op dit moment is het namelijk nog niet mogelijk om een lasten-baten 
overzicht op te stellen in verband met de komst van het AZC. 
In geval de kosten na eerste doorrekening hoger blijken te zijn dan de 
inkomsten zal eerst worden gekeken hoe e.e.a. nog wel binnen de 
beschikbare middelen uit te voeren is. 
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Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 5 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Leefbaarheidfonds: “Wellicht ten … worden gefinancierd.” 
Wanneer wordt het leefbaarheidsfonds in 2016 ingesteld? Per 1 

januari of later? En indien later, heeft dat dan een gevolg voor het 
bijbehorende budget? 

Antwoord 

Per 1 januari 2016.  
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Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 16 

Sector Stadsbeheer 

Vraag 

Precariobelasting “De uitkomsten van dit onderzoek zijn nog niet 
bekend.” 

Wanneer zijn de uitkomsten (waarschijnlijk) wel bekend? 

Antwoord 

Het onderzoek wordt uitgevoerd door Heerhugowaard, samen met 
Langedijk en Alkmaar waarbij zij worden ondersteund door Cocensus. 
Het onderzoek zal eind dit jaar worden opgeleverd. 
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Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 11 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Ad D: “Daarnaast…gemeenten” 
Op welke manier denkt de gemeente Heerhugowaard een positief 

effect te krijgen n.a.v. het dichtdraaien van de aardgaskraan in 
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Groningen? 

Antwoord 

Er bestaat twijfel of de aardgasbaten onderdeel uitmaken van de 
netto gecorrigeerde Rijksuitgaven  De netto gecorrigeerde uitgaven 
zijn bepalend voor het accres van het gemeentefonds. Als dat zo 
leiden de lagere aardgasbaten tot een positieve meevaller voor de 
gemeenten:  
Als het rijk minder geld uitgeeft dan begroot, krijgen decentrale 
overheden naar rato minder uit Den Haag. Omgekeerd geldt dat 
gemeenten meer krijgen als de uitgaven van de rijksoverheid groter 
zijn dan aanvankelijk begroot. Voor een aantal rijksuitgaven vindt er 
een correctie plaats. De aardgasbaten vormen mogelijk ook zo’n 
aftrekpost. Als de gaskraan wordt dichtgedraaid – en er niet extra 
wordt bezuinigd op de uitgaven – betekent dat voor het rijk een 
lagere aftrekpost en dus een hoger accres voor gemeenten (en 
provincies). 
Maar zoals gezegd: hierover bestaat dus twijfel. 
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Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 16 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Ad DD: “aan de raad…gedaan”.  
Wanneer denkt het college de heroverwegingsvoorstellen kenbaar 

de maken aan de gemeenteraad? 

Antwoord 

Uiterlijk in de Voorjaarsnota 2016. 
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Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 8 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Realiseren taakstelling: 
De taakstelling...begrotingsresultaat. 
Wat wordt er eigenlijk bedoeld met deze zin? 
Waarom wordt er slechts gekeken om de begroting net rond te krijgen 
en waarom zie je nergens goede bespaarmogelijkheden door 
efficiënter en effectief werken terug? 
 

Antwoord 

In de najaarsnota 2014/ raadsbegroting 2015 was een taakstelling 
opgenomen om de jaarschijven na  2016 sluitend te maken. Deze 
taakstellingen waren ter grootte van de bedragen zoals opgenomen 
tabel 2 op pagina 8. Uit tabel 1 blijkt dat het financieel perspectief 
voldoende groot is om deze taakstellingen te dekken. Het college stelt 
de raad daarom voor om de taakstellingen uit de najaarsnota 2014/ 
raadsbegroting 2015 in te vullen met de positieve saldi zoals blijkt uit 
tabel 1. 
Naast de taakstellingen uit tabel 2 is er in het meerjarenperspectief 
ook een taakstelling bedrijfsvoering opgenomen. Op basis van de 
laatste stand van zaken is deze groot in 2018 € 1,4 miljoen. De 
invulling van deze taakstelling is de verantwoordelijkheid van het 
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college. Deze taakstelling wordt ingevuld door maatregelen zoals 
efficiënter en effectiever werken, niet invullen van vacatures etc. Het 
heroverwegen van de taakstelling van 0,5% (€ 0,7 mln) uit het 
collegeprogramma is eveneens een mogelijkheid die door het college 
zal worden besproken. 
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Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 17 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Resultaat 2014: 
Tabelletje klopt niet. Alle nullen moet verdwijnen anders want er staat 

dat het rekeningresultaat nog eens met bedragen x1000 moet 
worden vermenigvuldigd.   

Antwoord 

U heeft gelijk. 
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Senioren Heerhugowaard 

 
S

H
 

Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 5 

Sector Stadsbeheer 

Vraag 

Wat is de stand van zaken m.b.t. het leefbaarheidsfonds? Kan er 
binnenkort al een beroep op gedaan worden? Er zijn veel jaarlijks 
terugkerende activiteiten en evenementen in Heerhugowaard die 
waarschijnlijk hier een beroep op willen doen voor subsidie. Het zou 
triest zijn als die dit jaar geen doorgang kunnen vinden als het fonds 
te laat opengesteld wordt. 

Antwoord 

Dit jaar is er géén leefbaarheidsfonds. Door de Raad is vastgesteld 
dat dat pas in 2016 beschikbaar is (ca. € 100.000,00). 
2015 is een overgangsjaar waarin de Wijkpanels met de helft van hun 
budget activiteiten cq. projecten steunen en uitvoeren. 
 

 

S
H

 

Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 17 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Tabel rekeningresultaat 2014: hier staat o.i. ten onrechte Bedragen X 
1.000 euro boven. 

Antwoord 

U heeft gelijk. 
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PvdA 

 
P
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A
 

Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 13 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Het budget zal worden gebruikt voor lobby werkzaamheden, 
regionaal detailhandelsbeleid en koopstromenonderzoek. 

 

Antwoord 

Hier is geen vraag opgenomen. 
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Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 15 

Sector Stadsbeheer (veiligheid) 

Vraag 
Wat zijn de gevolgen van de bezuiniging op de mobiele surveillance 

van 25%? 

Antwoord 

Dit heeft een versobering van de inzet tot gevolg: minder avonden 
mobiele surveillance. Gelet op het huidige veiligheidsbeeld zou een 
versobering geaccommodeerd kunnen worden. 
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Burgerbelang 
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Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 4 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Voor de baten en lasten tbv het AZC is het faciliteitenbesluit 
Opvangcentra van toepassing.  

Vraag: Kunnen wij inzage in dit besluit verkrijgen? 

Antwoord 

Zie de bijlage. 
 

 

B
U

R
G

E
R

B
E

L
A

N
G

 

Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 4, 14 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Op blz 14 staat omschreven dat maatregelen worden genomen om te 
komen tot dekking van een sluitend perspectief. Op blz 4 staat dat 
het perspectief 229.000 voor 2015 bedraagt. Op blz 14 staat dat de 
voorgestelde dekkingsmogelijkheden 437.000 bedragen.  

Vraag: Waarom is voor een hoger bedrag gekozen dan werkelijk nodig 
om het perspectief sluitend te krijgen? 

Antwoord 

De dekkingsvoorstellen zijn toegelicht onder 2.3 van de Voorjaarsnota 
2015. Dit is de uitkomst van de voorstellen die door het college aan de 
raad worden gedaan. Er is geen sprake van een bewuste keuze, maar 
de uitkomst van een (actualiserings)proces. 
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Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 15 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Er wordt de komende 4 jaar in totaal 600.000 afgeboekt (MvA 
maatschappelijk nut), in 4 exact gelijke delen.  

Vraag: Waarom is niet gekozen om dit afhankelijk van de specifieke 
jaarlijkse perspectieven te maken? In 2015 is bij een exacte dekking 
208.000 (834K-439K-603K) nodig, in 2017 daarentegen 454.000. 

Antwoord 

In het Activabeleid 2010 is bepaald dat activa lineair worden 
afgeschreven. De € 150.000 die onder BB van paragraaf 2.3 is 
opgenomen betreft de jaarlijkse afschrijvingscomponent die hoort bij 
het versneld afschrijven van materiële vaste activa in de openbare 
ruimte met een maatschappelijk nut ter grootte van € 1.758.000. 
Het betreft hier een nog resterende afschrijvingsperiode van 12 jaar. 
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 Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 16 

Sector Concernstaf 
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Vraag 

Rentetoerekening is toegestaan omdat gronden niet meer onder MvA, 
maar onder NIEGG vallen.  

Vraag 1: Kan het college dit nader toelichten?  
Vraag 2: Houdt dit in, dat er nergens rente gerekend mag worden als 

gronden onder MvA vallen, en wel als het onder NIEGG valt? Die 30 
ha is toch onder alle omstandigheden qua opbrengsten gelijk? 

Antwoord 

Vraag 1: op grond van artikel 63 BBV worden gronden gewaardeerd 
tegen verkrijgingsprijs. Op gronden wordt op grond van het 
Activabeleid 2010 niet afgeschreven. Dat betekent dat er geen 
rentetoerekening aan gronden kan plaatsvinden, omdat dan de 
waarde van de grond hoger wordt dan de verkrijgingsprijs. 
In de jaarstukken 2014 zijn gronden vanuit de materiële vaste activa 
overgeheveld naar de NIEGG. Op grond van artikel 63 BBV worden 
de NIEGG gewaardeerd tegen vervaardigingsprijs. De vervaardigings-
prijs omvat de aanschaffingskosten van de gebruikte grond- en 
hulpstoffen en de overige kosten, welke rechtstreeks aan de 
vervaardiging kunnen worden toegerekend. In de vervaardigingsprijs 
wordt opgenomen een redelijk deel van de indirecte kosten en de 
rente over het tijdvak dat aan de vervaardiging van het actief kan 
worden toegerekend. 
Vraag 2. Zie de toelichting op vraag 1. Er is dus geen causaal verband 
met de opbrengsten. 
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Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 16 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Er wordt aangegeven dat er 30 ha grond is overgeheveld van MvA 
naar NIEGG, en dat dit in de jaarstukken 2014 is verwerkt. Dit wordt 
op blz 211 van de jaarstukken toegelicht. Echter, hierbij wordt 
gesteld dat het een totaal van 29.733 m2 betreft. Aangezien 1 ha 
bestaat uit 10.000 m2, lijkt hier sprake van een fout:  30 ha komt 
overeen met 300.000 m2. 

Vraag 1: Welke van de twee waarden is de juiste?  
Vraag 2: Als het niet 29.733 m2, maar 297.330 m2 had moeten zijn, 

moet dan niet de aangegeven boekwaarde van 556.000 euro met 
een factor 10 vermenigvuldigd worden?  

Vraag 3: Als het toch 29.733 m2 moet zijn, klopt dan het op blz 14 
vermelde rente-effect van 49.000 euro nog wel? De bij dit oppervlak 
behorende boekwaarde is dan immers conform de jaarstukken 
556.000 euro. Als die 49.000 euro bij dit bedrag hoort, volgt een 
rentepercentage van 8.8%. 

Vraag 4: Kan het college daarom deze 49.000 euro nader 
specificeren?  

Antwoord 

Vraag 1. Het aantal ha. in de jaarstukken is juist. Het betreft derhalve 
3 ha. 
Vraag 2: Zie het antwoord op vraag 1. 
Vraag 3/ 4: Het bedrag in de Voorjaarsnota 2014 is als volgt 
opgebouwd: € 1.351.524 * 3,6%. In eerste instantie was een hoger 
bedrag overgeheveld. Op het laatste moment heeft een aanpassing in 
de jaarstukken 2014 plaatsgevonden. Daarbij is ten onrechte het 
bedrag voor de rente in de Voorjaarsnota 2015 niet aangepast. Het 
juiste bedrag moet zijn € 556.000 *3,6% = € 20.016. 
Dit zal worden aangepast in het raadsvoorstel. 
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Christenunie 
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Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 11 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Welk verband heeft het dicht draaien van de gaskraan in Groningen 
met de inkomsten via het gemeentefonds voor Heerhugowaard? 

Antwoord 

Er bestaat twijfel of de aardgasbaten onderdeel uitmaken van de netto 
gecorrigeerde Rijksuitgaven  De netto gecorrigeerde uitgaven zijn 
bepalend voor het accres van het gemeentefonds. Als dat zo leiden de 
lagere aardgasbaten tot een positieve meevaller voor de gemeenten:  
Als het rijk minder geld uitgeeft dan begroot, krijgen decentrale 
overheden naar rato minder uit Den Haag. Omgekeerd geldt dat 
gemeenten meer krijgen als de uitgaven van de rijksoverheid groter 
zijn dan aanvankelijk begroot. Voor een aantal rijksuitgaven vindt er 
een correctie plaats. De aardgasbaten vormen mogelijk ook zo’n 
aftrekpost. Als de gaskraan wordt dichtgedraaid – en er niet extra 
wordt bezuinigd op de uitgaven – betekent dat voor het rijk een lagere 
aftrekpost en dus een hoger accres voor gemeenten (en provincies). 
Maar zoals gezegd: hierover bestaat dus twijfel. 
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Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 17 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Is het noodzakelijk zo’n groot bedrag af te boeken?  
Vraag betreft afboeken materiele vaste activa met een 

maatschappelijk nut. 
Kunt u hierover een toelichting geven? 

Antwoord 

Nee, het is niet noodzakelijk, maar wel een mogelijkheid die de 
regelgeving biedt. Het college heeft u betreffend voorstel als 
dekkingsvoorstel gedaan. Met het voorstel ontstaat een jaarlijkse 
verlichting van de lasten van € 150.000 gedurende 12 jaar. 
Investeringen in de openbare ruimte met een maatschappelijk nut 
worden op dit moment geactiveerd. De activa waarvan onder BB wordt 
voorgesteld om deze af te boeken staan nu op de balans onder 
materiële vaste activa en worden jaarlijks afgeschreven. Dit genereert 
afschrijvingslasten. Door deze nu versneld af te schrijven (en dat is 
volgens het BBV toegestaan) vallen de bijbehorende afschrijvings-
lasten in het perspectief vrij.  
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Nederland Duurzaam 

 
N

D
 

Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 21, par 3.1  

Sector Concernstaf 

Vraag 

Bij de toelichting wordt gesteld dat er de HHWse leningportefeuille met 
een gemiddeld rentepercentage van 3,5% wel ruim afsteekt boven 
de markrentes die genoemd worden (0,52% en 0,91%). Er wordt 
tevens gesteld dat er onduidelijkheid is over het aantrekken van 
nieuwe langlopende leningen. Dit zou afhankelijk zijn van een 
onderzoek naar doordecentralisatie van schoolgebouwen. In welke 
gevallen zou uitkomst van dit onderzoek wel leiden tot aantrekken 
van langlopende leningen en tot welk doel dienen die leningen in 
dat geval?  

Antwoord 

Indien er sprake zal zijn van doordecentralisatie van schoolgebouwen 
naar de schoolbesturen worden deze tegen de boekwaarde 
overgedragen aan de schoolbesturen en hoeft de gemeente geen 
langlopende leningen aan te trekken. 
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Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 17, par 4.2 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Het positief resultaat a 2.069.000 is in een grafiek voorbestemd voor 
een aantal doelen. Daarbij is een groot gedeelte (1.758.000) 
bestemd voor het afboeken van vaste materiële activa met 
maatschappelijk nut. In hoeverre is deze keuze ingegeven door wet- 
en regelgeving, dan wel door advies van accountants? Of is dit een 
beleidsmatige overweging?  

Antwoord 

Investeringen in de openbare ruimte met een maatschappelijk nut 
worden op dit moment geactiveerd. Het BBV zegt hierover (artikel 59 
lid 4) dat investeringen in de openbare buitenruimte met een 
maatschappelijk nut kunnen worden geactiveerd en dat als de 
gemeente daarvoor kiest in een zo kort mogelijk termijn worden 
afgeschreven. Daarbij wordt geen termijn aan zo kort mogelijk 
verbonden. Ook zegt artikel 64 lid 4 BBV dat op materiële vaste activa 
met een maatschappelijk nu versneld mag worden afgeschreven. Van 
deze mogelijkheid wordt in voorliggend voorstel gebruik gemaakt. 
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Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 5 

Sector Concernstaf 

Vraag 

AZC. U stelt dat uw uitgangspunt bij de vestiging van het AZC is van 
budgettair neutraal.  

- Waarop heeft u dat gebaseerd?  
- Heeft het Rijk reeds bedragen genoemd?  
- Heeft u bij vergelijkbare gemeenten met AZC reeds 

geïnformeerd over financiële consequenties?  
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Antwoord 

Dat is het uitgangspunt. Voor de baten en in elk geval een deel van de 
lasten, is het Faciliteiten besluit opvangcentra van toepassing. Op 
grond daarvan kunnen we een inschatting maken van de inkomsten. 
Op dit moment is het echter nog niet mogelijk om een compleet lasten-
baten overzicht op te stellen in verband met de komst van het AZC, 
omdat we nog in overleg zijn met het COA.. In geval de kosten na 
eerste doorrekening hoger blijken te zijn dan de inkomsten zal eerst 
worden gekeken hoe e.e.a. nog wel binnen de beschikbare middelen 
uit te voeren is. Dat kan door afspraken te maken met het COA dan 
wel door versobering dan wel door aan uw raad een voorstel voor te 
leggen met voorstel voor dekking. 
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Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 9 en 10 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Grote projecten. 
Gelieve nadere uitleg over het effect innovatieve methode grote 

projecten en de dotatie aan de reserve grote projecten in de 
begroting van 2019 (€190.000)? 

Antwoord 

In 1994 is een reserve gevormd voor de dekking van kapitaallasten 
van investeringen in gerealiseerde grote projecten. Het betreft de 
projecten Gembipark, brandweerkazerne, zwembad De Waardergolf, 
Trinitascollege en Cool. Sinds 2005 vindt er jaarlijks dotatie aan de 
reserve plaats volgens de innovatieve methode: jaarlijks cumulatief 
€ 190.000 gedurende 20 jaar. Na 20 jaar is de omvang van de dotatie 
ad € 3,8 miljoen gelijk aan de kapitaallasten vanaf dat jaar.en  is de 
reserve grote projecten niet meer noodzakelijk. De kapitaallasten voor 
de grote projecten kunnen vanaf dat moment binnen de exploitatie 
worden gedekt. 
 

 

N
D

 

Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 13 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Halte Werk. 
Graag nadere uitleg geven over de verschillen m.b.t. de begroting 

Haltewerk van rond de € 200.000 per jaar? Wat is (zijn) de “fout” 
c.q. “fouten” geweest? 

Antwoord 

Het verschil dat in de Voorjaarsnota 2015 is opgenomen heeft een 
aantal oorzaken. Ten opzichte van de primaire begroting welke door 
de raad is geaccordeerd is een aantal aanpassingen doorgevoerd.  

- Te laag geraamde loonsom in conceptbegroting (fout PWC);  
- Effect inschalingen plaatsingslijst.  

Dit leidt tot een per saldo hogere bijdrage van de gemeenten aan 
Halte Werk. Het effect voor Heerhugowaard is in de Voorjaarsnota 
2015 opgenomen onder 2.2 G. 
Voor wat betreft de inschalingseffecten is afgesproken dat bij de 
evaluatie van Halte Werk begin 2017 zal worden beoordeeld in 
hoeverre deze binnen de begroting van Halte Werk kunnen worden 
opgevangen. 
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Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 14 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Halte Werk.  
“Ondanks deze aanpassingen van de primaire begroting voldoet Halte 

Werk aan haar taakstelling van 5% oplopend tot 15%”. Hoe kan u 
dit verklaren als er gemiddeld de komende jaren € 200.000 meer 
naar Halte Werk toe moet (zie vorige vraag)? 

Antwoord 

In normatieve begroting van Halte Werk die aan de raad is voorgelegd 
werden besparingspercentages van 16% tot 22% berekend. Zie 
pagina 2 onder Uitgangspunten begroting in de tabel onder 3 daarvan 
(zie RB2014114 bijlage 4 begroting ISD, raad 28 oktober 2014).  

 

N
D

 

Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 15 

Sector Concernstaf 

Vraag 

BB Afboeken materiële vaste activa met een maatschappelijk nut. 
Kunnen wij een overzicht inzien van de specifieke investeringen en 

corresponderende afschrijvingstermijnen ?  

Antwoord 

De totale boekwaarde voor de investeringen met een maatschappelijk 
nut bedraagt per 31 december 2014 € 7,8 miljoen (zie pagina 208 van 
de jaarstukken 2014). Voor de bepaling van het bedrag aan verlaging 
van de jaarlijkse afschrijvingslasten is binnen de activastaat een actief 
met maatschappelijk nut geselecteerd waarvan de boekwaarde gelijk 
is aan € 1,7 miljoen (oorspronkelijke boekwaarde € 2,6 miljoen). Op 
basis daarvan is de herinrichting Planetenwijk (2008) geselecteerd. Op 
dit actief is 6 jaar afgeschreven. 
 

 

N
D

 

Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 16 

Sector Concernstaf 

Vraag 

DD Maximale, efficiënte en effectieve  benutting van het 
gemeentelijk vastgoed/ beheersbaar blijven onderhoud wijken. 

De definitieve uitkomst van dit herijkingsproces volgt later dit jaar. 
Vooruitlopend op de herijking van de projecten uit de reserve NBK2 
is € 200.000 vrijval aan structurele lasten in voorliggend perspectief 
opgenomen. 

Is er een specifieke reden dat dit voordeel nu al wordt ingeboekt 
(denkend aan het voorzichtigheidsprincipe)? 

Antwoord 

Zoals toegelicht in de Voorjaarsnota 2015 is deze vrijval is gebaseerd 
op de eerste reële uitkomsten van het onderzoek naar de nut/ 
noodzaak van de projecten die in de reserve NBK2 zijn opgenomen. 
 

 

N
D

 Document Voorjaarsnota 2015 

Blz 21 
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Sector Concernstaf 

Vraag 

Rentebeleid 2015 en 2016. 
Waarom zijn tegen alle renteontwikkelingen in de rentepercentages 

gehandhaafd? De gemeente handhaaft de rentepercentages. Een 
half % tot 1% lager lijkt eerder de huidige marktrente te volgen. In 
eerdere documenten zegt u dat de rentevisie van het BNG wordt 
gevolgd. Is die rentevisie BNG nu verlaten? 

Antwoord 

Nee, de rentevisie van de BNG is niet verlaten. 
Voor de bepaling van de rente voor 2016 wordt in eerste instantie 
gekeken naar het werkelijke rentelasten die wij op dit moment over 
onze leningen betalen (3,5%) en bepaald welk effect volledige 
aflossing van leningen en mogelijk aan te trekken leningen hebben op 
dit percentage. Daarbij wordt de rentevisie van de BNG gevolgd. 
 

 
 
  



79 
 

GroenLinks en Lijst Marjan Jongejan 

 
Door de fracties van GroenLinks en Lijst Marjan Jongejan zijn geen technische vragen over de 
Voorjaarsnota 2015 gesteld. 
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Reservekeeper 2015 
 

HOP 

 

H
O

P
 

Document Reservekeeper 2015 

Blz 12 

Sector Stadsbeheer 

Vraag 

De impulsregeling combinatiefunctionaris loopt terug de komende 
jaren.  

Wil dat zeggen dat de combinatiefunctionarissen stoppen? 

Antwoord 

Dit betekent niet dat de combinatiefunctionarissen stoppen. De Brede 
impulsregeling combinatiefuncties loopt vooralsnog door tot 1 januari 
2017. Er is echter sprake van structurele gelden, waardoor de 
verwachting is dat de regeling gecontinueerd wordt. De hier 
genoemde reserve dient ter tijdelijke dekking van de personele lasten 
van de combinatiefuncties en neemt gaande weg af. De mate van 
inzet van de combinatiefuncties is mede afhankelijk van bijdragen 
derden, dan wel slimme combinaties met bestaande middelen. 
 

 

H
O
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Document Reservekeeper 2015 

Blz 24 

Sector Stadsontwikkeling 

Vraag 

Er is 20 K gereserveerd voor Middenweg Zuid i.h.k.v. erfgoedreserve. 
Wat is daar de erfgoedbestemming voor? 

Antwoord 

Bij de herinrichting van het zuidelijk deel van de Middenweg zal deze 
naar verwachting volledig worden gereconstrueerd. Dit deel van de 
Middenweg is een van de nog aanwezige belangrijke beeldmerken 
van de Polder Heerhugowaard. Indien de dubbele bomenrij om 
(kosten)technische redenen niet terug zou komen, raken we een van 
onze kroonjuwelen kwijt.  
Door het archeologisch en cultuur historisch onderzoek te koppelen 
aan procesbegeleiding kan de erfgoed adviseur gerichte 
ondersteuning bieden in de planvorming en ontwerp om het gewenste 
beeldmerk te kunnen behouden.  
Voorgesteld wordt om de kosten van het archeologisch en cultuur 
historisch onderzoek en advies te dekken uit de Erfgoedreserve. 
 

 

H
O
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Document Reservekeeper 2015 

Blz 59 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Wij nemen aan dat de meerinkomsten 2014 m.b.t. afvalstoffenheffing 
zijn toegevoegd  
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Antwoord 

Nee dat is niet het geval. Deze zijn onderdeel van het 
rekeningresultaat 2014. 
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CDA 

 
C

D
A

 
Document Reservekeeper 2015 

Blz 10 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Hierin staat in een tabel dat van 2015 t/m 2018 de algemene reserve 
gelijk blijft. In de stresstest staat echter op blz 29 dat HHW gaat 
interen op z’n reserves.  
Vraag Worden daar dan alleen de bestemmingsreserves bedoeld? 
 

Antwoord 

Dat klopt. 
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D
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Document Reservekeeper 2015 

Blz 13 

Sector Stadsbeheer 

Vraag 

Blz 13: Groot onderhoud bijzondere kunstwerken bijzondere 
kunstwerken loopt op van 170.000 naar bijna een half miljoen in 2018. 
 
Vraag  
Waarom lopen de kosten op dit gebeurt ook bij  groot onderhoud 
gemeentelijke gebouwen waarom  kan men dit niet constant houden 
qua kosten. 
 

Antwoord 

De tabel op pagina 13 geeft de stand van de voorzieningen op 31 
december van het betreffende jaar aan.  
De storting in de voorziening bijzondere kunstwerken is € 70.000 per 
jaar, de onttrekking bedraagt  € 2.000 per jaar voor de komende 5 
jaar. Hierdoor loopt de stand van de voorziening op tot € 442.000 in 
2019. Het verloop van deze voorziening is weergegeven op pagina 57 
van de Reservekeeper 2015. 
In de voorziening Groot onderhoud gemeentelijke gebouwen wordt 
jaarlijks € 413.000 gestort. De onttrekkingen conform de 
onderhoudsplanning zijn weergegeven op pagina 50 van de 
Reservekeeper. De stand ultimo 2019 bedraagt € 941.000. De 
jaarlijkse kosten (de dotatie) blijven jaarlijks gelijk. De onttrekkingen 
zijn afhankelijk van het onderhoud dat gepleegd moet worden volgens 
een meerjarenonderhoudsplanning. Juist om de jaarlijkse kosten 
gelijkmatig te houden worden deze werkzaamheden via een 
voorziening gedaan. 
 

 

C
D

A
 

Document Reservekeeper 2015 

Blz 36 

Sector Stadsbeheer 

Vraag 

milleniumgemeente tot 31 december 2015  
 
Vraag  
Wat gaan we daarna doen? Verder met de Milleniumgemeente? Of 
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vullen we dit anders in? 
 

Antwoord 

Er komt geen vervolgnota en wel om de volgende reden. De huidige 
millenniumcampagne met de acht millenniumdoelen stopt aan het 
einde van dit jaar. De millenniumdoelen zullen na 2015 worden 
voortgezet onder de naam “Sustainable Development Goals“ en zijn  
gebaseerd op de pijlers van duurzame ontwikkeling: people, planet en 
profit (aangevuld met veiligheid en rechtsorde). Dit sluit volledig aan 
op NME (Natuur, Mensen en Economie) en  komt terug in de nog op 
te stellen Strategie Duurzame Ontwikkeling. Het millenniumplatform is 
nog tot het einde van dit jaar actief. Een evaluatieverslag wordt begin 
volgend jaar ter inzage gelegd. 
 

 

C
D
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Document Reservekeeper 2015 

Blz 38 

Sector Concernstaf 

Vraag 

713178 Reserve huisvesting voortgezet onderwijs     
 
Vraag 
96.000 lijkt mij erg weinig voor nieuwbouw Huygencollege of is dit voor 
verbouw? 
 

Antwoord 

Over de nieuwbouw c.q. verbouw komt het college na de 
zomervakantie met een voorstel. Hierin wordt ook meegenomen het 
resultaat van het onderzoek naar de toestand van de vloeren.  

 

fg
e

n
 

Document Reservekeeper 2015 

Blz 50 

Sector Stadsontwikkeling 

Vraag 

Integrale gebiedsontwikkeling Stationsgebied  
In de tekst staat bij bestedingsplan: 
Er is geen bestedingsplan. Jaarlijks ontvangt uw raad een voorstel met 
de voor het betreffende jaar beoogde activiteiten.  
 
Vraag: 
Welke activiteiten zijn dat op dit moment? 
 
 

Antwoord 

Met de bestemmingsreserve Stationsgebied, die vorig jaar is 
ingesteld, zijn we bij afwezigheid van een actieve grondexploitatie op 
dit moment flexibel om kansen in het gebied te kunnen verzilveren. 
We hebben nog geen concrete activiteiten vanuit deze reserve 
ontplooid. 
Deze reserve is bedoeld om in te zetten voor concrete projecten in het 
Stationsgebied en wordt bij voorkeur ingezet als ónze gemeentelijke 
bijdrage: trigger-money. We willen daarmee andere investeerders en 
co-financiers  'uitnodigen'. Dat kunnen private partijen zijn en het ligt 
voor de hand dat dat met name ook provincie, stadsregio Amsterdam, 
MRA, I&M (subsidies) en ProRail en NS kunnen zijn. Concrete 
projecten in het Stationsgebied zullen zich namelijk onder andere 



84 
 

kunnen richten op het verbeteren van het functioneren van onze OV-
knoop. 
De gemeenteraad gaat over het activeren van kredieten uit deze 
reserve, op basis van projectvoorstellen van het college. Met het 
onderzoek ‘Groei op het Spoor’ wordt daarom dit jaar gewerkt aan een 
palet aan mogelijke maatregelen om de bestemmingsreserve goed 
onderbouwd in te kunnen zetten. 
Tenslotte, om tot projectvoorstellen te komen is het belangrijk ‘agenda 
op te bouwen’ in ons Stationsgebied en de bij het spoor (Zaan-
corridor) betrokken partijen actief aan ons te binden. Eind 2014 heeft 
wethouder Stam namens het college mede daarom ook de 
intentieovereenkomst Zaancorridor ondertekend.  
 

 

C
D
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Document Reservekeeper 2015 

Blz 60 

Sector Stadsbeheer 

Vraag 

groot onderhoud van fietsbruggen n242 
 
vraag 
Waarom is dit voor rekening van de gemeente en niet voor de 
provincie? 
 
 

Antwoord 

De bruggen over de N242 (De Krul en Ashok Balotrabrug) zijn in 
opdracht van de gemeente aangelegd. De kosten van het beheer en 
onderhoud zijn dan ook voor rekening van de gemeente. 
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VVD 

 
V

V
D

 
Document Reservekeeper 2015 

Blz Blz. 7 713719 Reserve Duurzaamheid (Deel PV-projecten) 

Sector Stadsontwikkeling 

Vraag 

Herziening van deze reserve: Voorgesteld wordt om de besteding van 
deze reserve uit te breiden naar alle nieuwbouwprojecten voor geheel 
Heerhugowaard. Hiervoor is toestemming nodig van de Provincie.  
- Is dit al aan de provincie voorgelegd? Zo ja, is er al antwoord.  

Antwoord 

Het provinciale subsidietraject is inmiddels afgerond, de subsidie is op 
basis van formele eindrapportage inclusief accountantsverklaringen in 
februari 2015 definitief geworden. 
Het is geen vereiste om de voorgestelde uitbreiding voor te leggen 
aan de Provincie, dit is een raadsbevoegdheid. De (onvolledige) 
tekstregel op pag. 7 die deze suggestie wekt is derhalve onjuist. 
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Document Reservekeeper 2015 

Blz Blz. 7 713719 Reserve Duurzaamheid (Deel PV-projecten) 

Sector Stadsontwikkeling 

Vraag 

Vervolg op vorige vraag. 
Zo nee, hoe klein is de kans dat de provincie nee zegt?  
 

Antwoord 

N.v.t. zie antwoord op de vorige vraag 
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Document Reservekeeper 2015 

Blz Blz. 7 713719 Reserve Duurzaamheid (Deel PV-projecten) 

Sector Stadsontwikkeling 

Vraag 

Vervolg op vorige: 
En is er ook een mogelijkheid dat de provincie het restant van de 
gestorte subsidie terugvraagt? 

Antwoord 

Nee, zie antwoord op de voorgaande vraag 
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Document Reservekeeper 2015 

Blz blz. 21 713123 Onderwijshuisvesting  

Sector Concernstaf 

Vraag 

Als portefeuillehouder staat her de naam Christiaan Kwint nog. Dit lijkt 
ons niet correct. Verder is het een beetje rommelig met de namen. 
- Kan dit voor volgend jaar wat eenduidiger en netter? 

Antwoord 

U heeft gelijk. Bij de wisseling van het college is Christiaan Kwint hier 
blijven staan. Gelukkig is dat alleen voor deze ene reserve het geval. 
De namen van de portefeuillehouders zijn toegevoegd uit oogpunt van 
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verantwoordelijkheid richting de raad. We zullen nadenken of en zo ja 
op welke wijze wij het document volgend jaar anders kunnen inrichten. 
 

 

V
V

D
 

Document Reservekeeper 2015 

Blz blz. 32 reserve 713171 NUP 

Sector Dienstverlening 

Vraag 
Hier wordt gesproken over E-Overheid.  
- In hoeverre is Heerhugowaard hier mee bezig, wat is er al mogelijk?  

Antwoord 

Al jaren zet ook Heerhugowaard stappen met betrekking tot E-
overheid. Meest zichtbaar is het maken van een afspraak via de 
website en het indienen van aanvragen via de website (met en zonder 
Digid). Dit wordt steeds verder uitgebreid, zodat inwoners en bedrijven 
meer vanuit huis zaken kunnen regelen.  
Minder zichtbaar, maar net zo noodzakelijk, zijn de achterliggende 
systemen en basisadministraties die op orde moeten zijn. Ook daar 
wordt hard aangewerkt. Dit binnen de bestaande financiële kaders.  
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Document Reservekeeper 2015 

Blz blz. 32 reserve 713171 NUP 

Sector Dienstverlening 

Vraag 

Vervolg vraag. 
-En wat zijn de plannen of verwachtingen voor de toekomst wat betreft 
E-Overheid en met name Open Data? 

Antwoord 

Wat E-overheid betreft mag de komende jaren verwacht worden dat 
nog meer producten en diensten via de website aan te vragen zijn en 
men meer direct vanuit huis met de gemeente kan regelen. In 
aansluiting op landelijk beleid (visiebrief digitale overheid) wordt 
uiterlijk in 2017 alle aanvragen digitaal mogelijk, mits wettelijk is 
toegestaan.  
Wat Open Data betreftis het voornemen om als Heehugowaard hier 
een actieve rol in te gaan spelen en hier zo veel als mogelijk gebruik 
van te maken. Wij zoeken hiervoor de samenwerking met partijen in 
de regio Noord Holland. 
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SP en D66 

 
Door de fracties van SP en D66 zijn geen technische vragen over de Reservekeeper 2015 
gesteld. 
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Senioren Heerhugowaard 

 
S

H
 

Document Reservekeeper 2015 

Blz 38 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Hier dient toegevoegd te worden dat dit om de locatie Bergmolen gaat. 

Antwoord 

U heeft gelijk. Overigens volgt deze toevoeging vanzelfsprekend uit 
het raadsbesluit dat op dezelfde pagina genoemd is. 
 

 

S
H

 

Document Reservekeeper 2015 

Blz 43 

Sector Financiën en Advies 

Vraag 
Hier mist de tabel. Is hier een reden voor of is dit vergeten? 

Antwoord 

Het bestedingsplan van de reserve 713719 Duurzaamheid (deel PV 
projecten) is opgenomen onder de reserve 713168 Duurzaam  
(blz 31) 
 

 

S
H

 

Document Reservekeeper 2015 

Blz 57 

Sector Stadsbeheer 

Vraag 

Hoort de brug in het Park van Luna, over de N508, hier ook bij? 

Antwoord 

Deze brug is in eigendom en beheer bij het recreatieschap. De brug  
valt niet onder de voorziening Groot onderhoud bijzondere 
kunstwerken. 
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PvdA 

 
Door de fractie van PvdA zijn geen technische vragen over de Reservekeeper 2015 gesteld. 
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Burgerbelang 

 
B
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Document Reservekeeper 2015 

Blz 16 

Sector Stadsontwikkeling 

Vraag 

Aangegeven staat dat stortingen naar NBK gedaan worden vanuit 
Grexen op basis van werkelijke verkochte grond/woningaantallen.  
Vraag: Houdt deze stelling niet in dat er dan geen andere soorten 
inleg mogelijk zijn (zoals cumulatieve stortingen)? 

Antwoord 

Er zijn andere soorten  inleg mogelijk.  
Zo heeft de raad in het verleden besloten om overschotten uit de 
grondexploitaties van de bedrijvenlocaties Zandhorst en Beveland 
over te hevelen naar de reserve NBK1. De achterliggende gedachte 
hierbij is dat in het kader van kostenverhaal ook de bestaande stad, 
die profiteert van de verbeterde hoofdinfra, bijdraagt aan deze infra. 
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Document Reservekeeper 2015 

Blz 16 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Hier staat "Kapitaallasten spoortunnel Westtangent".  
Bedoeld is uiteraard spoortunnel Zuidtangent. 

Antwoord 

U heeft gelijk. 
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Document Reservekeeper 2015 

Blz 16 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Stand per 1/1/2015 bij NBK is gesteld op 3.300.000. In Verloop 
reserve NBK stond dit nog op 3.314.000.  
Vraag 1: Wat is de reden dat de stand per afgelopen 1 januari nu 
14.000 minder is? 
Daarnaast zijn de onttrekkingen aan Algemeen beheer 6.000 euro 
verlaagd, waardoor de stand per 31 december precies 0 is geworden.  
Vraag 2: Is het gegeven dat de stand niet onder 0 mag komen de 
reden dat de onttrekkingen aan Algemeen Beheer zijn verlaagd? 

Antwoord 

De stand die in de Reservekeeper 2015 is opgenomen betreft de 
boekwaarde van de reserve die aansluit met de jaarstukken 2014 (zie 
ook pagina 222 van dat document).  
Bij het opmaken van het raadsvoorstel (RB2015025) was het traject 
jaarstukken 2014 nog niet volledig afgerond.  
Na het opstellen van het raadsvoorstel is in het kader van het traject 
jaarstukken 2014 nog de afrekening van een in 2012 ontvangen 
subsidie geboekt. De werkelijke subsidie is € 14.000 lager uitgevallen. 
Een gemeente mag geen negatieve reserve hebben. Om die reden 
zijn de kosten voor algemeen beheer voor de Pottenkijker taakstellend 
verlaagd. 
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Document Reservekeeper 2015 

Blz 16 en volgende 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Reserves NBK-1 en NBK-2 krijgen rente van uitstaande gelden, 
andere reserves als RBSS niet.  
Vraag: Wat is de reden dat rente-toevoegingen niet voor alle Reserves 
geldt? 

Antwoord 

Niet aan alle reserves wordt rente toegerekend. Er wordt slechts rente 
toegerekend indien de reserve dient ter dekking van de kapitaallasten 
van investeringen met economisch nut.  
Dit uitgangspunt is toegelicht in hoofdstuk 3 Uitgangspunten en 
randvoorwaarden van de Reservekeeper 2014. Omdat er in deze 
uitgangspunten in 2015 niets is gewijzigd is dit hoofdstuk niet in de 
Reservekeeper 2015 opgenomen. 
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Document Reservekeeper 2015 

Blz 19 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Aangegeven staat dat onttrekkingen vanuit RBSS tbv NBK-1 oploopt 
van 196.000 naar 612.000 (2015-2019). In het verloop van 
Reserves NBK-1 zijn deze afdrachten echter niet opgenomen. 

Vraag: Wat is daadwerkelijke situatie in deze? 

Antwoord 

Het betreft hier beheer- en onderhoudslasten van de (toekomstige) 
projecten welke in de reserve NBK1 zijn opgenomen. 
De reserve beheer en sociale structuur is  ter dekking van de 
(beheer)lasten van (toekomstige) voorzieningen als gevolg van de 
groei van de gemeente op het sociale en maatschappelijk veld, o.a. uit 
de NBK1. 
De reserve NBK 1 is ter dekking van deze investeringen in 
bovenwijkse voorzieningen  
Het betreft hier dus verschillende soorten mutaties. 
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Document Reservekeeper 2015 

Blz 44 

Sector Concernstaf/ Financiën en advies 

Vraag 

Naamgeving is Reserve School en Sporthal de Draai. Het doel blijkt 
o.a. de scholen Jeroen Bosch, de Zevensprong en de Pater Jan 
Smitschool te betreffen.  
Vraag 1: Kan het college een opsplitsing aangeven van de 
bestemmingen aan deze verschillende doelen, per jaargang? 
Vraag 2: Is het terecht dat de Pater Jan Smitschool, die niet in de 
Draai is gevestigd, toch onder deze post valt? 

Antwoord 

Deze reserve is gevormd voor realisatie van een sportgebouw en een 
school in De Draai, tijdelijke huisvesting van de Jeroen Bosch en 
uitbreiding van De Zevensprong en de Pater Jan Smitschool. De 
verwerking in de Reservekeeper 2015 is overeenkomstig het door de 
raad genomen besluit (RB2013088 d.d. 18 juni 2013. Daarin is het 
volgende gesteld: 
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<<hiermee kunnen  de volgende investeringen worden 
gedaan: 

- de bouw van een 8-klassige basisschool voor de Jeroen 
Bosch met een gymzaal in De Draai; 

- een uitbreiding van basisschool De Zevensprong met 1 lokaal 
en van basisschool Pater Jan Smit met 2 lokalen om de 
gevolgen van de verhuizing van de Jeroen Bosch in het 
bestaande gebied op te vangen; 

-  tijdelijke huisvesting van de Jeroen Boschschool voor een 
periode van 1,5 jaar.>> 

 
Bij het opstellen van de plannen voor de bouw van de school en de 
sporthal in De Draai is een dekkingsplan opgesteld waarbij is gekeken 
hoe de totale kosten van dit project zouden kunnen worden gedekt. 
Hierbij is geen onderscheid gemaakt tussen de verschillende 
onderdelen van het plan. De overheveling van de € 2.000.000 uit de 
reserve Beheer en Sociale Structuur is dan ook niet toe te rekenen 
aan één van de onderdelen van het project. 
 
De kapitaallasten ad € 499.000 die in 2016 aan de reserve worden 
onttrokken kunnen als volgt worden gespecificeerd: 
 
Bouw school € 159.000 
Bouw sporthal € 266.000 
Uitbreiding bestaande scholen  € 50.000 
5% onvoorzien totale investering € 24.000 
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Document Reservekeeper 2015 

Blz 55 

Sector Stadsbeheer 

Vraag 

In 2019 wordt een aanmerkelijk hogere onttrekking voorzien tbv Groot 
Onderhoud Speeloppervlakten dan de jaren ervoor.  
Vraag: Kan het college aangeven hoe het schema van Groot 
Onderhoud er voor de weergegeven jaren uit ziet?  

Antwoord 

Het plan groot onderhoud is thans geactualiseerd op basis van een 
quicksan. Hierbij is naar voren gekomen dat de afschrijvingstermijnen 
van de kunstgrasvelden teruggezet moeten worden naar 10 jaar. De 
langere afschrijvingstermijnen die daarvoor gehanteerd werden (in  
2010 omgezet naar 12 jaar), waren gebaseerd op een theoretisch 
aanname. De praktijk leert dat bij dit type kunstgrasvelden een termijn 
van 10 jaar gewenst is om de velden te kunnen laten voldoen aan de 
kwaliteitsnormen van het NOC*NSF. Aangezien de kunstgrasvelden 
van SVW'27 en Reiger Boys in 2009 zijn aangelegd is de renovatie 
van de toplaag in 2019 te verwachten. Recente keuring leert dat 
mogelijk al in 2017 stroken gerenoveerd moeten worden. 
Desalniettemin zal over 2 jaar wederom een scan plaatsvinden dat er 
toe kan leiden dat de renovatie mogelijk met een jaar opgeschoven 
kan worden. Dit geldt ook voor de renovatie van de natuurgrasvelden. 
Vooralsnog staan verder in 2018 2 velden bij SVW'27 en 1 trainingveld 
bij HugoBoys op de planning voor groot onderhoud. Voor 2019 staan 3 
velden op de planning bij respectievelijk SVW27, WMC en KSV. Voor 
2017 staan 2 velden op de planning bij SVW'27 en Hugo Boys en 
renovatie stroken kunstgrasvelden Reiger Boys en SVW'27. 
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Document Reservekeeper 2015 

Blz Onbekend 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Op blz 3 van de Jaarstukken staat aangegeven: "Op grond van de 
verwerking van raadsbesluiten (conform de Reservekeeper) is in de 
rekening als mutatie reserves totaal € 4.460.000 opgenomen". 
Dit bedrag is echter nergens terug te vinden in de Reservekeeper.  
Vraag: Kan het college aangeven hoe dit bedrag tot stand is gekomen, 
en op welke plek in de jaarstukken-documenten dit bedrag 
verantwoord wordt?  

Antwoord 

Dat klopt. De mutaties uit de jaarstukken 2014 maken onderdeel uit 
van het beginsaldo per 1 januari 2015 van de afzondelijke reserves en 
ziet u daarom niet in de Reservekeeper 2015 terug. Voor de 
vindplaats van de specificatie van de mutatie reserves € 4.460.000 
verwijst het college u graag naar de door u daarover gestelde  vraag 
bij de jaarstukken 2014. 
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Document Reservekeeper 2015 

Blz 3 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Hier staat aangegeven dat deel 2 (Pottenkijker) slechts een prognose 
voor de komende jaren betreft, en daarom geen deel van het 
raadsbesluit uitmaakt. Ook staat hier dat effecten van mutaties in 
reserves in dit zelfde deel 2 staan vermeld.  

Vraag: Houdt dit in, dat de in de vorige vraag genoemde Mutatie 
Reserves geen onderdeel van een raadsbesluit inneemt? 

Antwoord 

Dat klopt. Voor zover de raad dat niet eerder al gedaan heeft worden 
onttrekkingen aan een reserve separaat ter besluitvorming aan de 
raad voorgelegd. 
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Document Reservekeeper 2015 

Blz 10 

Sector Stadsontwikkeling 

Vraag 

Hier staat: "In de jaarrekeningen van 2010, 2011 en 2012 zijn de 
effecten van de maatregelen in De Draai en De Vaandel verwerkt, in 
de jaarstukken van 2013 is daar het Stadshart bijgekomen." 
Vraag: Kan het college aangeven waarom er van het Stadshart niet 
een aparte Grex is opgenomen zoals van De Draai en De Vaandel, 
terwijl het hier toch ook om een miljoenenproject gaat? Met andere 
woorden: wat zijn de criteria waaronder een Grex moet worden 
ingesteld. 

Antwoord 

Er is al een grex ingesteld; de gemeenteraad heeft deze voor het 
laatst vastgesteld in 2007. In de grex zijn de contractuele afspraken 
van 2000 de basis. Sinds de afronding van het Stadsterras, de 
Zuidtangent zone en het Coolplein zijn we nog met één contractpartij 
(De Nijs) in gesprek over de ontwikkeling van de resterende 
woningbouwlocaties Koraal en Tangent en de Reservelocatie. Dit 
gebeurt nog steeds met als uitgangspunt de originele 
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contractafspraken. Voor de woningbouwlocatie kunnen wij in juridische 
zin ook nog steeds aanspraak maken op de financiële afspraken van 
2000. 
Door de veranderde economische omstandigheden zijn wij intussen 
wel genoodzaakt geweest om een herwaardering toe te passen van 
de reservelocatie en nu ook op de woningbouwlocaties. Dit liet echter 
de onderlinge juridische verhoudingen ongemoeid. In de praktijk is het 
echter inmiddels zeer onwaarschijnlijk dat de oorspronkelijke in 2000 
geformuleerde uitgangspunten en opbrengsten haalbaar blijken. 
Hierover hebben we u eerder geïnformeerd. Gezien de juridische 
verhoudingen en het feit dat we er met de ontwikkelaar nog niet in 
geslaagd waren tot hernieuwde afspraken te komen waarbij de 
wederzijdse belangen tot hun recht kwamen was het niet opportuun 
om een nieuwe grondexploitatie te laten vaststellen met nieuwe 
uitgangspunten.  
Recent is het college er echter in geslaagd om met de ontwikkelaar 
een nieuwe  vertreksituatie te creëren waarin wederzijdse belangen en 
posities duidelijk zijn. Ook de mogelijke herziening van financiële 
afspraken is hierbij aan bod gekomen. Het moet leiden tot een voorstel 
aan uw Raad voor een nieuw inhoudelijk, financieel en plannings 
kader voor de resterende gronden in het Stadshart in een nieuw vast 
te stellen grondexploitatie. 
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Christenunie 
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Document Reservekeeper 2015 

Blz 29 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Dekking van de rentelasten van de investeringen in de 
schoolwoningen (met handhaving van het uitgangspunt van een 
budgettair neutrale situatie voor de algemene middelen  
Waarom zouden er rentelasten moeten worden gedekt welke door 
geïnvesteerde schoolwoningen  worden gegenereerd? De 
schoolwoningen zijn al ons eigendom en daar berekenen we toch 
geen rentelasten voor?  

Antwoord 

Het betreft hier geen rentelasten die worden gedekt worden door de 
schoolwoningen, maar het aandeel van de werkelijke rentelasten die 
kunnen worden toegerekend aan de schoolwoningen.  
Voor de realisatie van voorzieningen heeft de gemeente middelen 
nodig. Dit kunnen externe middelen zijn (aangetrokken bij de bank) of 
interne middelen. Conform het rentebeleid van de gemeente worden 
de rentelasten toegedeeld aan grondexploitaties en investeringen.  
Voor investeringen komt dit tot uitdrukking in de kapitaallasten (= 
afschrijvingen + rente). Deze kapitaallasten komen op het product 
waarvoor de investering is gedaan. De som van de werkelijke 
rentelasten wordt op deze manier verdeeld over/ toegerekend aan de 
producten waarvoor geldmiddelen zijn gebruikt, dus ook de 
schoolwoningen. 
Bij de realisatie van de schoolwoningen is besloten om hierop niet af 
te schrijven (vanuit de verwachting dat de boekwaarde lager is dan de 
toekomstige marktwaarde). Ook is besloten om de rentelasten van de 
schoolwoningen niet ten laste van het product te laten komen, maar 
deze te onttrekken aan een daartoe gevormde reserve.  
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Document Reservekeeper 2015 

Blz 31 

Sector Stadsbeheer 

Vraag 

Tijdelijke dekking van lasten voor de combinatiefunctie  
Aan welke soort lasten wordt hier gedacht ? 
 

Antwoord 

Het betreft hier personele lasten. 
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 Document Reservekeeper 2015 

Blz 34 

Sector Stadsontwikkeling 

Vraag 

Strategie Duurzame Ontwikkeling 2016 - 2018 100 ntb ntb ntb ntb 
Alleen in 2016 is er 100 onttrekking; waarom nog niet bepaald voor de 

daarop volgende jaren ? 
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Antwoord 

Dit heeft te maken met het feit dat de Strategie Duurzame 
Ontwikkeling voor de komende periode nog in ontwikkeling is. Naar 
verwachting zal deze, inclusief bestedingsplan in het najaar aan de 
raad worden voorgelegd. 
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Document Reservekeeper 2015 

Blz 41 

Sector Concernstaf 

Vraag 

Zorgen voor (vervangende) nieuwbouw voor het Huygens College  
Er wordt in de komende jaren niets gemuteerd. Zijn er activiteiten 
gepland voor die jaren? 
 

Antwoord 

Over de nieuwbouw c.q. verbouw komt het college na de 
zomervakantie met een voorstel. Hierin wordt ook meegenomen het 
resultaat van het onderzoek naar de toestand van de vloeren.  
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Document Reservekeeper 2015 

Blz 47 

Sector Financiën en advies 

Vraag 

De benaming van dit project(reserve school en sporthal de Draai) dekt 
bij lange na niet het beschreven doel :  
Realisatie van een sportgebouw en een school in De Draai, tijdelijke 
huisvesting van de Jeroen Bosch en uitbreiding van De Zevensprong 
en de Pater Jan Smitschool.  Is de 2000 die gedoteerd is bestemd 
voor alle genoemde onderdelen of alleen voor de Jeroen Bosch school 
kosten? 
Vallen inderdaad al de genoemde objecten in dit project van de 
Reservekeeper? Hebben de kapitaalslasten bij de onttrekkingen te 
maken met de bouw of renovatie van al deze projecten. Bestaat er 
een onderverdeling van de bedragen.? 
 

Antwoord 

Bij het opstellen van de plannen voor de bouw van de school en de 
sporthal in De Draai is een dekkingsplan opgesteld waarbij is gekeken 
hoe de totale kosten van dit project zouden kunnen worden gedekt. 
Hierbij is geen onderscheid gemaakt tussen de verschillende 
onderdelen van het plan. De overheveling van de € 2.000.000 uit de 
reserve Beheer en Sociale Structuur is dan ook niet toe te rekenen 
aan één van de onderdelen van het project. 
 
De kapitaallasten ad € 499.000 die in 2016 aan de reserve worden 
onttrokken kunnen als volgt worden gespecificeerd: 
 
Bouw school  € 159.000 
Bouw sporthal  € 266.000 
Uitbreiding bestaande scholen  € 50.000 
5% onvoorzien totale investering € 24.000. 
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Document Reservekeeper 2015 

Blz 22 

Sector Stadsontwikkeling 

Vraag 
Hoeveel woningen in Heerhugowaard vallen er onder de 
overwinstregeling? 
Worden er nu ook nog nieuwe woningen gebouwd met z'n regeling 

Antwoord 

Nee, er vallen geen woningen meer onder de overwinstregeling. De 
regeling geld/gold voor woningen met een VON-prijs tot €136.134 
(voorheen 300.000 gulden), voor een periode van zeven jaar. Het doel 
was speculatie tegen te gaan. Sinds de crisis zijn geen woningen 
verkocht met een dergelijke VON-prijs. Daarbij is het doel ook niet 
meer actueel. 
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Nederland Duurzaam 

 
N
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Document Reservekeeper 2015 

Blz 43 

Sector Stadsontwikkeling 

Vraag 

De reserve 713719 wordt gespecificeerd op deze bladzijde en heeft 
klaarblijkelijk het doel om het plaatsen van zonnepanelen te 
stimuleren. Er is echter geen staatje te vinden met cijfers over deze 
reserve:  

- Mist hier op blz 43 een specificatie of is deze ergens anders te 
vinden?  

- Is deze reserve actief gebruikt over 2014?  
- Uit het begeleidend schrijven blijkt dat deze reserve niet alleen meer 

voor de Stad vd Zon moet gelden maar ook voor de Draai, de 
Vaandel, Broekhorn, het MCH terrein, klopt dit?  

- Zo ja, wordt hier dan ook een structureel grotere reserve voor 
aangemaakt?  

- Op pagina 10 vinden we de prognose voor deze reserve en die staat 
op 0. Hoe verhoudt zich dit tot de uitleg die gegeven wordt?   

Antwoord 

 Het bestedingsplan van de reserve 713719 Duurzaamheid (deel 
PV projecten) is opgenomen onder de reserve 713168 Duurzaam  
(blz 31) 

 Ja, zonnepanelen Stad van de Zon 

 Ja, dit is correct 

 De prijzen van PV systemen zijn flink gedaald. Hierdoor kan met 
"hetzelfde geld" meer PV worden gerealiseerd. Dit i.c.m. een lager 
bouwtempo maakt dat de reserve (onderdeel PV) voor de 
komende periode niet verder hoeft te worden verruimd 

 Als bedoeld wordt :  

 Bodem   € 0 op basis van 
BBV-regelgeving  

Dit betekent dat deze reserve niet negatief mag worden, en dat de 
reserve in principe wordt opgeheven als de bodem bereikt is. 
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Document Reservekeeper 2015 

Blz 30, Reserve 713168 

Sector Stadsontwikkeling 

Vraag 

De reserve Duurzaamheid, die de basis moet gaan vormen voor de 
ontwikkeling van de gemeente op duurzaamheidsgebied.  

- Hoeveel groei is er te zien in deze reserve (totaal) ten opzichte van 
2014 ?  

Antwoord 

De naar verwachting jaarlijkse saldi van de reserve zijn in het schema 
opgenomen. Het beginsaldo op 1 januari 2015 bedroeg € 872.000; op 
1 januari 2014 € 777.000, een groei van 12%. 
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Document Reservekeeper 2015 

Blz 10, Pottenkijker, reserve 173168 

Sector Stadsontwikkeling 
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Vraag 

In de prognose van de Duurzaamheidsreserve 173168 staat dat deze 
richting de jaren 2016 en 2017 af gaat nemen ten opzichte van 
2015.  

- Is bij deze prognose het nieuw te vormen duurzaamheidsbeleid al 
meegenomen?  

Antwoord 

Nee, daarom staat onder het kopje "strategie duurzame ontwikkeling" 
voor die jaren "ntb" (nader te bepalen) vermeld. 
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GroenLinks en Lijst Marjan Jongejan 

 
Door de fracties van GroenLinks en Lijst Marjan Jongejan zijn geen technische vragen over de 
Reservekeeper 2015 gesteld. 
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MPG 2015 
 

HOP, CDA, VVD, SP 

De fracties van HOP, CDA, VVD, SP hebben geen technische vragen over de MPG 2015 
gesteld. 
 

D66 
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Document MPG 2015 

Blz 19 

Sector Planeconomie 

Vraag 

Risico’s: 
Veel risico’s gelden voor alle grexen: risico’s van prijsstijging en 

afzetvertraging. Het ene heeft effect op het ander met gevolg dat 
grote sommen niet ergens ingezet kunnen worden als het even 
tegenzit.  

Welke anticipatiebeleid wordt er gehanteerd en hoe zit het met de 
bijsturing?  

Antwoord 

Anticipatie vindt juist plaats door middel van de risico inventarisatie. 
De grootste risico’s worden inzichtelijk gemaakt en er wordt ingeschat 
hoe groot de kans is dat het risico zich ook daadwerkelijk voordoet. 
Aan de hand van deze inschatting wordt een bedrag binnen het 
weerstandsvermogen gereserveerd ter afdekking van de risico’s 
binnen de grexen. 
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Document MPG 2015 

Blz 23 

Sector Planeconomie 

Vraag 

Actief grondbeleid: 
Er is sprake van een bedrag aan kosten ‘onvoorzien’ van 12,25% van 
de nog te verwachten kosten. In de navolgende specificaties per grex 
komt deze ‘onvoorziene post’ veelal niet terug.  
Waarom is er bij de ene wel onvoorzien en bij de andere niet? 
Waarom verschilt dit percentage zo?  
Hoe wordt het onvoorzien daadwerkelijk berekend? 
Kunt u het bedrag van het totaal overzicht onvoorzien van 14.610.000 

specificeren? 
 

Antwoord 

Er wordt in de specificatie per grex niet altijd dezelfde terminologie 
gebruikt. Onvoorzien, diversen, reserveringen en voorzieningen zijn in 
het overzicht actief grondbeleid op pagina 23 geclusterd om het 
overzichtelijk te houden. 
 
Uit deze clustering is het bedrag van € 14.610.000 gedestilleerd. 
We zullen in de toekomstige edities trachten dit eenduidiger neer te 
zetten. 
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Sector Planeconomie 

Vraag 

Westpoort: 
Heeft de grondoverdracht op 1 april daadwerkelijke plaatsgevonden 

en zo niet, hoe en wanneer ontvangt de gemeente dan de 
verschuldigde rente? 

Antwoord 

Nee, de gronden zijn niet afgenomen. De gemeente ontvangt vanaf  1 
april 2015  5% tot het moment van levering van de gronden. 
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Document MPG 2015 

Blz 61 

Sector Planeconomie 

Vraag 

Acacialaan: 
Heeft de initiatiefnemer een aanvraag voor wijziging bestemmingsplan 

gedaan? Er is toch een omgevingsvergunning gevraagd waar de 
raad zich over uitgesproken heeft, juist omdat het bestemmingsplan 
niet gewijzigd werd? Kunt dit worden toegelicht aub. 

Antwoord 

Ja, de aanvrager heeft een uitgebreide omgevingsprocedure 
aangevraagd. Onderdeel is een bestemmingsplanprocedure en een 
bouwvergunningsprocedure. 
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Senioren Heerhugowaard 
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Document MPG 2015 

Blz 11 

Sector Planeconomie 

Vraag 

De laatste vier regels van de derde alinea (Voor een overzicht van… 
in deze paragraaf.) lijken in dit document niet thuis te horen. 

Antwoord 

Klopt, dank voor het attenderen hierop. 
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Document MPG 2015 

Blz 39 

Sector Planeconomie 

Vraag 
Hier staat nog dat verwacht wordt dat op 1 april 2015 de gronden 
verkocht zullen worden aan het MGG (MCA-Gemini Groep). Wat is 
hiervan de stand van zaken? 

Antwoord 

De gronden zijn nog niet geleverd. Vanaf 1 april 2015 wordt er 5% 
rente gerekend. Deze verschuldigde rente wordt bij levering van de 
grond vanaf 1 april 2015  tot het moment van levering van de gronden 
apart in rekening gebracht. 
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Document MPG 2015 

Blz 12 

Sector Planeconomie 

Vraag 

Waarom is de verliesneming op De Vaandel Noord van 990.000 hier 
niet vermeld? (zie ook onze vraag bij de Jaarstukken). 

Antwoord 

Deze gronden zijn geen onderdeel van de grondexploitaties, maar zijn 
in 2013 (op grond van de verslaggevingsvoorschriften) overgeheveld 
naar de materiële vaste activa. Zie ook pagina 206 van de jaarstukken 
2014. Daar is deze afwaardering toegelicht. 
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Document MPG 2015 

Blz 14 

Sector Planeconomie 

Vraag 

Per project worden de percentages koop en huur en per categorie 
genoemd. Hoe verhoudt zich dit tot de gemaakte afspraken? 

Antwoord 

De verhouding heeft betrekking op de toekomstige Heerhugowaardse 
programmering t/m 2020.  
Hoe deze verhouding landelijk ligt is niet bekend. Regionaal is de 
verhouding tussen koop en huur oor de periode t/m 2020 hetzelfde.  
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Document MPG 2015 

Blz 30 

Sector Planeconomie 

Vraag 
Tekstblokje “De ingerekende programmering…” komt twee keer voor. 

Antwoord 

Klopt, dank voor het attenderen hierop. 
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PvdA 

 
De fractie van PvdA heeft geen technische vragen over de MPG 2015 gesteld. 
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Burgerbelang 
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Document MPG 2015 

Blz 12, 27 

Sector Planeconomie 

Vraag 

Op blz 12 wordt aangegeven: looptijd Vaandel t/m 2028. Op blz 27 
wordt gemeld dat er een resterende looptijd van 25 jaar zal zijn (dus 
t/m 2039). In Verloop Reserve NBK-1 worden afdrachten uit 
Vaandel voorzien t/m 2035. 

Vraag 1: Welke van al deze jaartallen is nu de juiste?  
Vraag 2: Als dit niet 2035 is, zouden dan de bedragen in het Verloop 

Reserve NBK-1 aangepast kunnen worden?  
Vraag 3: Als het wel 2035 is, zou dan de terugrekening van Rekening 

Resultaat naar Netto Contante Waarde aangepast kunnen worden 
(die is namelijk gebaseerd op 2039)? 

Antwoord 

Antwoord 1: De looptijd van de Vaandel is t/m 2039, dit is helaas niet 
goed in het MPG overzicht opgenomen. In de reserve NBK-1 zijn de 
afdrachten uit de grex de Vaandel ingerekend  t/m 2035 op basis van 
een totaal uitgifte van 15 ha. t/m 2035. 
Antwoord 2: nvt. 
Antwoord 3: De netto contante waarde van de reserve NBK 1 is 
teruggerekend vanaf 2039 omdat de kapitaallasten (i.c. onttrekkingen) 
van de tunnel Zuidtangent tot 2039 doorlopen. Met deze cash-flow 
blijft de reserve gedurende de gehele looptijd positief, hetgeen 
voorwaarde is voor een reserve. 
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Document MPG 2015 

Blz 12 

Sector Planeconomie 

Vraag 

Bij alle posten bij actief grondbeleid en passief grondbeleid geldt: 
Boekwaarde + opbrengsten - te maken kosten + rentesaldo = 
resultaat. 
Dit geldt voor alle posten, behalve G781 en G782 (Hugo Oord) en 
G772 en G773 (Vaandel). Bij deze posten staat alleen boekwaarde 
vermeld.  
Vraag 1: Als de andere posten op 0 gezet zijn, had dan niet toch het 
resultaat ingevuld moeten worden, gelijk aan de boekwaarde? 
Vraag 2: Klopt onze stelling dat vanwege deze omissie de bedragen in 
de Totaal-regel daarom ook niet voldoen aan bovenstaande 
vergelijkingsformule? 

Antwoord 

Vraag 1:  
Dit klopt, de twee complexen Hugo Oord liggen tot nader orde stil. 
Hierdoor is ook geen inschatting te maken van de nog te verwachten 
kosten en opbrengsten. Enkel de nog aanwezige boekwaarde is dan 
ook inzichtelijk te maken. Het streven voor deze projecten is dat ze 
uiteindelijk minimaal kostenneutraal worden afgesloten. Daarom is het 
resultaat op 0 gesteld. 
 
De twee complexen de Vaandel betreffen Niet in exploitatie genomen 
gronden (NIEGG). Hiervoor is nog geen grondexploitatie vastgesteld 
en is enkel een boekwaarde beschikbaar. 
 
Vraag 2: betreft geen omissie. 
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Document MPG 2015 

Blz 12 

Sector Planeconomie 

Vraag 

De boekwaarde per 1/1/2015 voor Vaandel-Noord wordt vastgesteld 
op -557.000 euro. In bijlage 2c van Exploitatieberekeningen 
Vaandel staat per dezelfde datum als boekwaarde vermeld              
-1.907.647.  

Vraag: Welke waarde van deze beide sterk verschillende bedragen is 
de juiste? 

Antwoord 

Het bedrag € 1.907.647 betreft de boekwaarde per 1 januari 2014 en 
het bedrag € 557.000 betreft de boekwaarde per 1 januari 2015. 
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Document MPG 2015 

Blz 12, 67 

Sector Planeconomie 

Vraag 

Op blz 3 vd Vaststelling Grex6 Draai staat aangegeven dat de looptijd 
is verlengd t/m 2029. In Verloop Reserve NBK-1 blijkt ook dat 2029 
het laatste jaar van afdrachten Draai is (vanaf 2030 aanzienlijk lager 
bedrag conform afdracht Vaandel). Dit houdt in dat de resterende 
looptijd dus nog 14 jaar is (2029-2015).  

Volgens definitie Netto Contante Waarde (NCW) op blz 67, blijkt 
echter dat bij de berekening is uitgegaan van nog 16 jaren: 
14.350.000/(1.036^16)=8.148.840. Bij 14 jaren looptijd hoort een 
waarde van 8.746.118.  

Vraag 1: Kan het college aangeven hoe de resterende looptijd van 16 
jaar is bepaald, gegeven de in het Vaststelling Grex6 Draai 
aangekondigde eindtijd van 2029? 

Vraag 2: Mocht het inderdaad 2031 zijn, kan het college dan 
aangeven waarom de afdrachten aan NBK vanuit Draai tot 2029 
weergegeven zijn?  

Antwoord 

Antwoord 1: de looptijd is qua uitgifte verlengd t/m 2029, de totale 
looptijd is t/m 2030  want na het laatste jaar van uitgifte i.c. 2029 volgt 
nog een jaar woonrijpmaken. Vanaf 1 januari 2015 t/m 31 december 
2030 is de looptijd 16 jaar. 
Antwoord 2: de afdrachten aan de NBK vanuit de grex De Draai zijn 
ingerekend  t/m 2029, want dat is het laatste jaar van uitgifte. 
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Document MPG 2015 

Blz 14, 30 

Sector Planeconomie 

Vraag 

Op blz 14 staan voor 2017/2018 resp 135 en 139 woningen gepland. 
Op blz 30 staan deze aantallen echter voor de jaren 2016/2017.  

Vraag: Welke van de twee jaartallenreeksen is de juiste? 

Antwoord 

Beide; op blz 14 gaat het om opgeleverde woningen en op blz 30 gaat 
het over uitgifte. Uitgifte zit een jaar voor oplevering. 
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Document MPG 2015 

Blz 14, 15 

Sector Planeconomie 

Vraag 

In tabel 2 op blz 14 staan de op te leveren woningen in de Draai: 
t/m 2019 623 woningen, t/m 2020 in totaal 800 woningen. 
Op blz 15 staat t/m 2019 voor de Draai 700 woningen. 
Vraag: Welke van de gegeven aantallen is de juiste? 

Antwoord 

Op blz 15 staat t/m 2019 circa 700 woningen; dit zijn er exact 623, 
zoals in de tabel is gespecificeerd. Met 623 op te leveren woningen is 
dan ook gerekend. 
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Document MPG 2015 

Blz 14 

Sector Planeconomie 

Vraag 

Verhouding koop- vs huurhuizen is 84/16%.  
Vraag: Hoe liggen deze percentages vergeleken met regionale en 

landelijke waarden? 

Antwoord 

De verhouding heeft betrekking op de toekomstige Heerhugowaardse 
programmering t/m 2020.  
Hoe deze verhouding landelijk ligt is niet bekend. Regionaal is de 
verhouding tussen koop en huur voor de periode t/m 2020 hetzelfde. 
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Document MPG 2015 

Blz 15 

Sector Planeconomie 

Vraag 

Aangegeven is dat laatste percelen op Zandhorst III en Beveland al in 
2014 verkocht hadden moeten worden. Ze staan nu voor 2015 
ingepland.  

Vraag 1: Zijn er al vooruitzichten dat dit inderdaad zou kunnen gaan 
gebeuren (dwz is er reeds interesse getoond)? 

Vraag 2: Wat zijn de effecten indien de verkoop dit jaar toch niet aan 
de orde kan zijn? 

Antwoord 

Antwoord 1: er is nog geen concrete interesse. 
Antwoord 2: de ingerekende renteopbrengsten  zullen wat lager zijn.  
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Docu-ment MPG 2015 

Blz 15 

Sector Planeconomie 

Vraag 

Totale verwachte uitgifte voor Vaandel is van 2015/2020 totaal 1.9617 ha. 
Dit is gemiddeld 0.33 ha/jaar. Bij een resterende looptijd van 25 jaar is dit 
8 ha. Op blz 3 van de Vaststelling Grex5 Vaandel staat aangegeven een 
verwachte gemiddelde uitgifte van 0.6 ha per jaar. 

Vraag 1: Welke van de twee waarden (0.33 of 0.6) is de juiste?  
Vraag 2: Is het mogelijk om de verwachte gronduitgifte voor de volledige 
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periode, dus t/m 2039 te presenteren?  

Antwoord 

Vraag1; 0,6 Ha is de juiste. Het verwachte aantal uitgeefbare meters is 
144.293 rekening houdend met de resterende looptijd komt dit tot een 
gemiddelde van 0,6 ha per jaar. 
Vraag 2; 

jr 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 2024 2025 2026 2027 

ha - 0,11 0,21 0,32 0,59 0,73 0,83 0,83 0,83 0,83 1,82 0,64 0,75 

              
jr 2028 2029 2030 2031 2032 2033 2034 2035 2036 2037 2038 

  
ha 0,54 0,64 0,75 0,64 0,54 0,54 0,54 0,54 0,54 0,43 0,22 14 
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Document MPG 2015 

Blz 23 

Sector Planeconomie 

Vraag 

Op blz 23 wordt aangegeven dat vanuit Grexen de totale afdracht aan 
NBK € 15.754.000 bedraagt. Op onze technische vraag dd 9 april 
om opsplitsing van de Grex-afdrachten per individueel jaar 
ontvingen wij als antwoord dat het totaal der afdrachten 12,9 miljoen 
bedraagt. In het Verloop Reserve NBK-1 is de som der afdrachten 
14,3 miljoen.  

Vraag: Kan het college aangeven welk bedrag de juiste is, danwel hoe 
deze verschillende bedragen zijn opgebouwd? 

Antwoord 

Het bedrag ad afgerond € 15,7 miljoen op blz. 23  is een afdracht 
inclusief prijsstijging. Het bedrag van € 12,9 miljoen is een afgerond 
bedrag en op startwaarde, dus zonder prijsstijging. Het bedrag in het 
verloop reserve NBK 1 is inderdaad afgerond € 14,4 miljoen incl 
prijsstijging maar exclusief de eenmalige afdracht vanuit de grex De 
Vaandel ad € 1,3 miljoen. 
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Document MPG 2015 

Blz 39 

Sector Planeconomie 

Vraag 

Afnamedatum van Westpoort door MGG is gesteld op 1-4-2015. De 
ingangsdatum van 5% rente is deze zelfde datum.  

Vraag 1: Wat zijn de huidige vooruitzichten van de afnamedatum?  
Vraag 2: Is er ook daadwerkelijk rente ontvangen vanaf deze datum? 

Antwoord 

Antwoord 1: het vooruitzicht is dat medio 2016 de MGG grond zal 
afnemen. 
Antwoord 2: de contractueel afgesproken verschuldigde rente zal, 
zoals gebruikelijk bij grondtransacties, bij daadwerkelijke levering van 
de grond worden betaald. 
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Document MPG 2015 

Blz 64 

Sector Planeconomie 

Vraag 

Aangegeven wordt dat er gereserveerd moet worden om een project 
volledig te kunnen financieren bij vaststelling van de Contante 
Waarde. Voor projecten met een negatieve Contante Waarde is 
verliesneming vastgesteld.  

Vraag: Is dit hetzelfde als het reserveren van gelden die noodzakelijk 
zijn om de betreffende projecten te kunnen financieren?  

Antwoord 

 
Bij de ontwikkeling van een project kan er een periode zijn met een 
negatieve cash-flow (i.c. de kosten zijn hoger dan de opbrengsten 
over een bepaalde periode); er zal dan een financieringsvraag zijn. De 
cash flow kan op enig moment weer positief worden gedurende de 
looptijd van het project, waarbij het mogelijk is dat uiteindelijk de netto 
contante waarde positief is. Bij een negatieve contante waarde (i.c. het 
resultaat van kosten en opbrengsten op eindwaarde teruggerekend 
naar het startmoment) zal sowieso een verliesvoorziening getroffen 
moeten worden conform de voorschriften BBV.  

 


